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PPáárr  sslloovv  oodd  ssttaarroossttyy::  
Vážení spoluobčané! 
Na popud redakčního týmu se v několika řádcích pokusím o rekapitulaci uplynulých čtyř let 
mého působení na pozici starosty městyse Cítoliby. 
Do volebního „klání“ jsem vstupoval s jasnou představou (ostatně stejně tak letos) kam je dle 
mého názoru nutné upřít pozornost. 
Po převzetí funkce bylo ovšem nutné provést cosi jako podrobnější průzkum terénu. První 
překvapení mě čekalo v tzv. přístavku Dělnického domu, kde jsem ve spleti pohozených 
radvanců, košťat a nevím, čeho ještě našel volně na zemi pohozenou sochu panny Marie. Zcela 
určitě se jedná o sochařské dílo nemalé hodnoty, proto moje opatření odpovídalo nálezu. Na 
sochu místní truhlář ještě v ten den vyhotovil bednu vystlanou slámou. Takto uložená socha 
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byla uschována na bezpečném a důstojnějším místě. Další urychlené řešení vyžadovalo 
„technické zázemí“ obce v tzv. „ocelokolně“ v ulici Malíře Sochora. Na dvoře za ocelokolnou 
jsem našel cosi, co obecní majetek (tak jak jej vnímám já) nepřipomíná ani náhodou. Torzo 
oplocení, zkřížená a nefunkční vrata, několikaleté náletové dřeviny a hromady „něčeho“ 
porostlé lebedou. Také samotná ocelokolna volala po urychlené opravě vrat a jejich nátěru, ale 
hlavně po důkladném úklidu. O dnešním stavu se každý může přesvědčit například při 
odkládání zeleného nebo tříděného odpadu. 
V průběhu dalších měsíců bylo nutné začít především realizovat to, co jsme předložili jako 
volební program. Postupně byla realizována většina bodů programu počínaje průběžnou 
údržbou travnatých ploch v majetku obce, podpora pořádání Staročeských Májů a Dětských 
dnů včetně založené tradice Jakubské pouti. Také tato nová iniciativa spolu s opraveným 
hodinovým strojem na věži kostela sv. Jakuba byla důvodem k udělení ceny v rámci soutěže 
„Vesnice roku“. Dále bylo pokračováno ve větším měřítku v opravách chodníku v ulici 
Lounská, ale především se provedla „mimoprogramová“ akce v ulici Na Plevně (směr Brloh). 
V této po celá desetiletí opomíjené ulici došlo při zdařilé spolupráci městyse Cítoliby a SVS 
k zásadním opravám kanalizace, vodovodu, povrchu komunikace a chodníku. 
Nemohu také nevzpomenout velmi nepříjemné situace při řešení nápravy hrubých nedostatků 
ekonomického charakteru v Mateřské škole. Dnes s odstupem času stejně jako v uvedené 
rozjitřené dny jsem přesvědčen, že zvolené řešení dané situace bylo sice bolestivé, ale jediné 
možné. Dnes je situace v Mateřské škole ekonomicky a personálně konsolidovaná a dále 
dochází k rozšiřování kapacity. 
Dalším stěžejním bodem v investičních akcích byla „etapová“ rekonstrukce Dělnického domu. 
V prostorách neutěšeného přístavku Dělnického domu (pozorný čtenář správně identifikuje 
uvedené místo jako naleziště sochy sv. Marie) byla zřízena restaurace a doposud zchátralá 
zahrada přetvořena na další pěkný kousek Cítolib. Smutný ovšem zůstávám prozatím nad 
osudem velkého sálu. Shodou okolností dnes, kdy vznikají tyto řádky jsem obdržel oficiální 
oznámení o nepřidělení dotace na opravu hlavního sálu Dělnického domu. V mém volebním 
období již potřetí zamítnuto. Do příštích čtyř let bude nutné zvolit patrně jinou strategii. 
Tolik pouze nepatrný výčet aktivit za volební období ačkoliv by určitě stálo za zmínku např. 
nová Tatra a Lada Niva pro naše hasiče, dobře pokračující program „Veřejné služby“, 
bezchybná spolupráce s Římskokatolickou církví – vikářem Horákem, dobře fungující projekt 
romské terénní pracovnice, zřízení pietního místa „Ruské boží pole“, opravené předzahrádky u 
zámku včetně Památníku padlých, restaurování kaple sv. Apolonie (Na Plevně) atd. 
A budoucnost? Na tuto otázku odpovíte Vy občané a také Vám, občanům patří moje 
poděkování za možnost pracovat pro Cítoliby. 
Závěrem chci poděkovat těm zastupitelům a všem občanům, kteří mě po čtyři roky 
podporovali, aktivním zastupitelům za jejich přínosnou práci pro městys Cítoliby.  
Můj dík a uznání vyslovuji pracovnicím kanceláře úřadu městyse, všem ostatním 
zaměstnancům včetně pracovníků Veřejně prospěšných prací. 
Zvláštní poděkování patří koaličním partnerům za seriozní a konstruktivní přístup k řešeným 
problémům za všech okolností. 

                                    Petr Jindřich 

ZZaassttuuppiitteelléé  aa  rraaddnníí::  
� projednali předloženou žádost obyvatel rodinných domů v lokalitě na Zeměšské ulici nad 

bytovými domy o řešení bezpečnosti silničního provozu a potvrdili své usnesení ze dne 
30.7.2008 s tím, že žádný z pozemků sousedících s komunikací není v majetku městyse a 
případné prodloužení chodníku do předmětné lokality by bylo pro městys velkým finančním 
zatížením z důvodu projektové a stavební nepřipravenosti. Rada městyse dále žadatele 
informovala, že zřízení zpomalovacího pruhu na silnicích II. třídy není dle zákonných 



 4 

norem možné. Radar na měření rychlosti projíždějících vozidel, který městys vlastní byl 
v této lokalitě umístěn v druhé polovině srpna 2009 a zůstal zde po dobu 3 měsíců – jeho 
umístění v této lokalitě je pravidelně opakováno. Rada městyse dále pověřila starostu 
jednáním se společností FARM Cítoliby s.r.o., která v předmětné lokalitě plánuje rozsáhlou 
výstavbu rodinných domů, zda by bylo možné řešení bezpečnosti silničního provozu 
zahrnout do projektové dokumentace a případné následné výstavby. 

� rozhodli o zadání zakázky na upgrade pracovního místa CzechPoint firmě ICOMPAC s.r.o. 
Louny za cenu 60 tis. Kč z důvodu nabídky techniky lépe vyhovující požadovanému využití. 
V rámci poptávkového řízení obdrželi radní nabídky dvou firem (Tomáš Liška – PELITO a 
ICOMPAC s.r.o.) z celkem šesti oslovených. Zakoupení techniky je financováno z dotačního 
titulu EU na CzechPoint. Dotace byla městysi přiznána ve výši 58 tis. Kč. 

� odsouhlasili zadání zhotovení 8 kusů rámů s výplní z pletiva, které budou osazeny do věže 
kostela, aby zabránily vletu holubů a následnému nánosu jejich trusu ve zvonici, kde jsou 
osazeny rozvody věžních hodin panu Tomáši Menčíkovi za cenu 4,5 tis. Kč s využitím 
materiálu dodaného Městysem Cítoliby. 

� jsou pravidelně informováni o činnosti zaměstnankyně městyse Květy Skopcové, terénní 
pracovnice pro romskou komunitu Cítoliby, která předkládá radním zprávy o své činnosti a 
k nahlédnutí terénní deníky. 

� odsouhlasili zadáním zpracování projektové dokumentace na opevnění koryta strouhy 
vedoucí z Cítolib do Cítolibského potoka (úsek 263 m od vyústění kanalizace z průmyslové 
zóny po lávku před zaústěním do potoka, pro možnost napouštění rybníka bažantnice bude 
vyprojektována odbočka se stavidlem) za nabídnutou cenu ve výši 53 tis. Kč. 

� projednali a odsouhlasili návrh na opravu elektroinstalace v objektu mateřské školky, kde 
byla provedena revize elektroinstalace a dle vyjádření a návrhu revizního technika p. 
Svobody bylo nutné z důvodu neuspokojivého stavu provést opravu elektroinstalace k 
zajištění plynulosti provozu. V této souvislosti byla společností Elektroslužby ESL s.r.o. 
předložena cenová nabídka na provedení těchto oprav v celkové výši 26 tis. Kč. Financování 
elektromontážních prací v MŠ bylo zajištěno z vlastních zdrojů příspěvkové organizace, za 
využití prostředků uložených v rezervním fondu organizace. 

� vzali na vědomí informaci o skutečnosti, že dnem 1.10.2009 došlo ke sloučení společnosti 
Likor CZ s.r.o. se společností Marius Pedersen a.s. Hradec Králové.  

� schválili výjimku z průměrného počtu žáků ve třídě (pracovní skupině) pro školní rok 2009-
2010, kterou stanovuje prováděcí předpis na 14 žáků, do průměru chybí tři žáci. Škola si 
během uplynulých období vytvářela rezervu finančních mzdových prostředků a dle 
předběžných odhadů nepožaduje v důsledku udělení výjimky mimořádné navýšení svého 
rozpočtu pro školní rok 2009-2010. 

� vzali na vědomí zápis o kontrole finančního výboru, která se konala dne 16.9.2009 a 
proběhla kontrola pokladny, pokladních dokladů, evidence poplatků, čerpání finančních 
prostředků a oprav účetních dokladů.  Spolu se zápisem bylo předloženo vyjádření 
odpovědných pracovníků ke zjištěným závěrům. 

� vzali na vědomí zápis o kontrole kontrolního výboru ze dne 16.9.2009. Kontrola byla 
provedena za období 8/2008-9/2009 s kontrolou v tomto rozsahu: plnění usnesení 
zastupitelstva, dodržování právních předpisů ostatními výbory a úřadem městyse na úseku 
samostatné působnosti městyse, plnění dalších úkolů, jimiž je pověřilo ZM. Spolu se 
zápisem bylo předloženo vyjádření odpovědných pracovníků ke zjištěným závěrům. 

� odsouhlasili zbudování zeleného pásu před domem č. p. 101 v Lounské ulici s podmínkou 
dodržení vzhledu a maximální výšky jako ostatní zelené pásy v této ulici. Zbudování bylo 
provedeno na vlastní náklady žadatele, kdy mu byla poskytnuta zemina a obrubníky. 
Vyjmutá dlažba byla navrácena městysi. Manželé Barešovi žádali o povolení zbudovat zelený 
pás z důvodu nevhodného parkování cizích automobilů před domem a následné bránění 
vstupu světla do domu. 
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� seznámili se s předloženými legislativními změnami v oblasti správy hřbitova a projednali a 
schválili návrh na stanovení ceny za pronájem hrobového místa, která se skládá ze dvou 
částí: z poplatku za nájem plochy ve výši 3,- Kč/m2/rok a z ceny za služby ve výši 42,- 
Kč/m2/rok (vydáno nařízení městyse č. 1/2009). RM dále stanovila, že úhrada je možná ve 
třech splátkách v minimální výši 1 tis. Kč. Před stanovením cen bylo provedeno přeměření a 
označení jednotlivých hrobových míst a pořízena jejich fotodokumentace. Veškerá hřbitovní 
agenda byla následně zavedena do nového softwaru a nájemci hrobových míst byli vyzváni 
k uzavření nových smluv na dobu 15 let.  

� odsouhlasili podání připravené žádosti o dotaci na vytvoření pracovního místa terénního 
pracovníka v romské komunitě Cítoliby a schvaluje předloženou Koncepci řešení romské 
otázky pro rok 2010. Rada tak učinila v návaznosti na doporučení komisí rady městyse a 
úspěšnosti projektu v roce 2009. Celkové předpokládané náklady zahrnuté do návrhu 
rozpočtu na rok 2010 činí 198 tis. Kč, požadovaná dotace činí 139 tis. Kč. Vzhledem ke 
skutečnosti, že se jedná o opakovanou žádost, schválili radní i předloženou Koncepci řešení 
romské otázky pro rok 2010, která zahrnuje shrnutí dosavadních zkušeností, zhodnocení 
stávajícího stavu a plán práce pro rok 2010. 

� projednali předložené informace o možnosti pořízení nového zařízení zajišťujícího až 40% 
úsporu elektrické energie při provozu veřejného osvětlení. Vzhledem k výši počáteční 
investice budou montáže úsporného zařízení prováděny od roku 2010 v souladu 
s rozpočtovanými prostředky na rekonstrukci a pořízení veřejného osvětlení, eventuelně 
v závislosti na možnostech získání dotací. 

� vzali na vědomí vyjádření ŘKC, děkanství v Lounech o vlastnictví soch sv. Petra, sv. Pavla a 
sv. Bernarda, nalézajících se na jižní straně areálu kostela sv. Jakuba v Cítolibech. Sochy s. 
Petra a sv. Pavla jsou převezeny z Líčkova a socha sv. Bernarda z Všechlap. V 70 letech byly 
přemístěny na pozemek náležející ŘKC, avšak bez jakékoli smlouvy, která by sochy 
převáděla do vlastnictví církve.  Není tudíž jasné, kdo je majitelem soch a kdo o sochy bude 
pečovat. Radní pověřili starostu zajištěním právního stanoviska a oslovením starostů 
Libčevse a Liběšic se žádostí o vyjádření k možnosti navrácení soch na jejich původní místo.  

� vzali na vědomí bezúplatný převod vlastnictví movitého majetku od Krajského ředitelství 
policie Západočeského kraje, jedná se o osobní automobil, tovární značky VAZ 21214 – 
NIVA, rok výroby 2000 do majetku SDH v účetní hodnotě 332 tis. Kč.  

� vzali na RM vědomí protokol o výsledku veřejnosprávní kontroly příspěvkové organizaci 
Základní škola a Mateřská škola v Cítolibech ze dne 16.10.2009. Finanční kontrola byla 
provedena ve složení: Lenka Hronková, Blanka Hejlíková, Věra Pokorná a Miluše Brandová. 
Za kontrolovanou osobu Mgr. Jana Vurbsová. Podklady pro kontrolu byly řádně připraveny. 
Při provádění kontroly v příspěvkové organizaci Základní škola a Mateřská škola 
v Cítolibech nebyly zjištěny zásadní nedostatky či rozpory se závaznými právními předpisy.  

� odsouhlasili nákup techniky (přídavného zařízení) v celkové hodnotě 41 tis. Kč dle nabídky 
firmy Wisconsin, potřebné při zajištění úklidu městyse v návaznosti na změnu zákona tzv. 
„chodníkový zákon“. Bylo zakoupeno přídavné zařízení ke stávající technice a to: čelní 
zametací kartáč a hydro sada pro přídavné zařízení. 

� projednali informaci Finančního úřadu v Lounech o změně zákona o dani z nemovitostí a to 
s účinností od 1. ledna 2010. Měnily se sazby daně u některých druhů nemovitostí na 
dvojnásobek. Do 30.11.2009 bylo městysi novelou zákona umožněno pro rok 2010 vydat, 
popř. změnit již vydanou obecně závaznou vyhlášku, v které bylo možné stanovit koeficienty 
pro jednotlivé druhy nemovitostí. Radní vzali informaci na vědomí a rozhodli se 
neupravovat koeficienty daně z nemovitostí pro rok 2010. 

� vzali na vědomí zápis o kontrole finančního výboru, která se konala dne 11.11.2009 a 
proběhla kontrola poplatků za odpad, realizace projektu CZECH POINT, vyúčtování 
slavností Městyse, kontrola pokladních dokladů za červenec 2009 a kontrola došlých faktur 
za rok 2009. Nebyly shledány nedostatky.  
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� schválili pořízení a zabudování protipožárních dveří v prostoru Dělnického domu mezi 
velkým sálem a restaurací, s tím, že toto bude financováno z prostředků získaných 
z projektu „Česká pošta lidem“ ve výši 70 tis. Kč, které městys obdržel na základě zařazení 
do projektu tj. za poskytnutí reklamního prostoru na budově Dělnického domu. Radní 
odsouhlasili zadání zhotovení protipožárních dveří firmou Radka Fořta v ceně 61 tis. Kč. 
Cenové nabídky podali Radek Fořt a Zdeněk Kopta. 

� odsouhlasili instalaci 1 kusu lampy veřejného osvětlení na stávající betonový sloup na 
komunikaci v majetku městyse, čímž bylo zajištěno prodloužení veřejného osvětlení v ulici 
Na Plevně k novostavbě Ing. Skalické. 

� odsouhlasili pořízení drtiče zeleného odpadu od firmy Kis Plus a.s. za cenu 150 tis. Kč, kdy 
původně zakoupený byl reklamován, a finanční prostředky byly vráceny na účet městyse.  

� schválili dodatek zřizovací listiny Rady školy, kde byla provedena změna názvu školského 
zařízení na „ Rada školy při Základní a Mateřské škole Cítoliby“. 

� odsouhlasili provedení zateplení stropu WC na úřadu městyse v objektu Dělnického domu 
svépomocí. 

� vzali na vědomí zápis z jednání Rady školy, kde proběhla volba nového předsedy. Za 
jednohlasného souhlasu byla zvolena paní Zdeňka Žovincová. Dalším bodem zápisu bylo 
upřesnění seznamu členů Rady školy pro nové funkční období, seznámení s plným 
provozem internetových stránek, schválení dokumentů školy pro školní rok 2009 – 2010.   

� odsouhlasili návrh na rozdělení pozemkové parcely č. 183/8 v ulici Na Aleji a její následný 
prodej žadatelům Janu Michelovi a Miroslavu Vrbovi za cenu 100,- Kč za 1m2.  

� vzali na vědomí informace poskytnuté Městským úřadem Louny, týkajícími se uzavření 
zdravotnického zařízení Nemocnice Louny, a.s. s platností od 1.2.2010. 

� vzali na vědomí analýzu nákladů souvisejících s úklidem městyse dle tzv. „chodníkového 
zákona“za sledované období od 20.12.2009 do 14.1.2010, kdy náklady městyse na zajištění 
úklidu činily 31,5 tis. Kč. 

� vzali na vědomí podnět k vybudování chodníku pro pěší a cyklisty od křižovatky ul. 
Průmyslová k areálu společnosti Fujikoki Czech s.r.o. Louny a společnosti OMC a CTP 
Invest/Portola.  Město Louny zpracovalo projektovou dokumentaci na uvedenou akci, ale 
jelikož se pozemek dotčený stavbou v převážné většině nachází na k. ú. Cítoliby, nedojde ze 
strany města k realizaci této akce a na základě této skutečnosti nabízí zpracovanou 
dokumentaci bezúplatně Městysi Cítoliby. Radní rozhodli, že vzhledem k současným 
ekonomickým možnostem Městyse Cítoliby není v letošním roce prioritou stavět chodníky 
mimo zastavěné části městyse. 

� vzali na vědomí dopisy lounského vikáře P. Wernera Horáka ohledně využití budovy 
cítolibské fary a pověřili starostu dalším jednáním o konkrétních možnostech využití 
objektu fary a zahrady pro potřeby městyse. 

� vzali na vědomí Výroční zprávu Základní školy a Mateřské školy v Cítolibech. 
� projednali a odsouhlasili návrh Kulturní komise na zvýšení hodnoty věcného daru u 

příležitosti Vítání občánků z 200 Kč na 300 Kč. Z navýšené hodnoty byl v roce 2010 do daru 
zahrnut nákup brožurky Moje první říkadla, plyšové hračky, fotoalba, sady hraček na 
pískoviště, květiny pro maminku, upomínkové listy a fotografií z „Vítání“. Dále pak každý 
nový občánek obdrží publikaci Cítoliby. Úpravou limitu nebyly překročeny finanční 
prostředky vyčleněné v rozpočtu roku 2010. 

� vzali na vědomí nabídku poradenských služeb na opravu rybníka v Bažantnici a ponechali je 
ve stadiu příprav, s tím, že na financování projektové dokumentace není pamatováno 
v rozpočtu 2010. 

� vzali na vědomí informaci starosta o poradě romských terénních pracovníků konané 
25.3.2010 na úřadě Městyse Cítoliby od 10 hodin. 

� odsouhlasili návrh na omezení provozu komunikace Cítoliby – Louny (bývalá cesta Osevy) 
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v součinnosti s městem Louny. Odsouhlasili podání žádosti o zařazení JSDHO Cítoliby do 
JPO2, předložené starostou SDH Cítoliby Vladimírem Olivou. Následně vzali radní na 
vědomí zápis Hasičského záchranného sboru Ústeckého kraje územního odboru Žatec 
z kontroly připravenosti a akceschopnosti jednotky požární ochrany A zápis o kontrole 
dodržování povinností stanovených předpisy o požární ochraně. 

� zamítli z důvodu úsporných opatření předložený podnět ing. Skalické na zkvalitnění 
přístupové komunikace z ul. Na Plevně k novostavbě rodinného domu, pro kterou si nechala 
zpracovat cenovou nabídku na pokládku recyklovaného materiálu. Žadatelka nabídla 
spoluúčast ve výši 1/3 z ceny. V současné době se jedná o polní cestu bez údržby. 

� vzali na vědomí přehled trestných činů a přestupků za rok 2009 předložený Policií ČR KŘP 
Severočeského kraje územního odboru Louny. Trestné činy byly objasněny z 53% a 
přestupky byly objasněny z 54%. V rámci prevence bylo dne 26.4.2010 uspořádáno 
v předsálí Dělnického domu setkání Policie ČR s občany městyse, zaměřené na prevenci 
kriminality s důrazem na eliminaci okrádání důchodců. V rámci přednášky byly promítány 
instruktážní filmy, včetně odborného komentáře poručíka Krupičky, preventisty Policie ČR. 

   
� odsouhlasili předložený návrh na prodej malotraktoru za cenu 20 tis. Kč s využitím prodeje 

přes Agrobazar Dobroměřice.  
� odsouhlasili předloženou žádost o spolufinancování odběru elektrické energie v kostele sv. 

Jakuba Většího v Cítolibech ve výši 3 tis. Kč, v souvislosti s odběrem energie na provoz 
věžních hodin na kostele. 

� upozornili společnost Coop Podbořany na havarijní stav schodiště, které je součástí 
nákupního střediska Coop (Jednota), vzhledem ke skutečnosti, že zde mohlo dojít ke 
zranění občanů. Schodiště u vstupu do nákupního střediska bylo následně opraveno a u 
vstupu od autobusové zastávky bylo ponecháno pouze schodiště od telefonní budky a další 
bylo ubouráno a zabezpečeno zábradlím. 

    
� vzali na vědomí schválení podané žádosti o dotaci Zastupitelstvem Ústeckého kraje a 
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přidělení dotace ve výši 180 tis. Kč z Programu obnovy vesnice na opravu sociálního zařízení 
v mateřské školce. V poptávkovém řízení byly předloženy celkem tři nabídky (Roman 
Kasper, Vladimír Uttendorfský a Dušan Zýka), jako vítězná byla vybrána nabídka firmy 
Roman Kasper z Postoloprt v celkové výši 282 tis. Kč a zárukou 60 měsíců. 

� vzali na vědomí informaci Městského úřadu Louny o zamýšlené úpravě dopravního 
napojení města Louny na rychlostní komunikaci R7 a s tím zamýšlené zrušení 
mimoúrovňové křižovatky rychlostní silnice R7 a silnice II/229 (tedy sjezdu na Cítoliby). 
Zároveň RM projednala žádost investora stavby „Agara Industrial Park Louny“ o závazné 
stanovisko k dopravnímu napojení zamýšlené stavby na silnici II/229., se závěrem, že díky 
novým informacím z projednávání dostavby silnice R7, nejsme schopni poskytnout závazné 
stanovisko k předložené žádosti vzhledem ke skutečnosti, že Městys Cítoliby nebude 
akceptovat stav, kdy jediným vjezdem do areálu Agara Industrial Park je vjezd ze silnice 
II/229. 

� vzali na vědomí zprávu o provedení prověrky bezpečnosti práce a ochrany zdraví při práci 
školského zařízení Základní škola a Mateřská škola v Cítolibech za kalendářní rok 2009 
s tím, že bylo upozorněno na havarijní stav sousední budovy č. p. 55, jejíž zdivo a střešní 
krytina padá na dvůr školní budovy a školní zahrady, a tím je ohroženo zdraví žáků i 
zaměstnanců. Majitel nemovitosti byl následně vyzván k nápravě. 

� odsouhlasili účtování ve zjednodušené verzi pro Základní školu a Mateřskou školu Cítoliby 
v souladu s platnou legislativou. 

� vzali na vědomí žádost o uzavření provozu mateřské školy a školní jídelny v době letních 
prázdnin od 12. – 25. 7. 2010. Rodiče dětí byli s tímto seznámeni a odsouhlasili stanovisko 
svými podpisy. 

� podali připomínku k návrhu územního plánu města Loun. V případě zrušení mimoúrovňové 
křižovatky Louny střed požaduje městys Cítoliby řešit připojení plánované průmyslové zóny 
na katastrálním území Cítoliby z mimoúrovňové křižovatky Louny východ a na ní 
napojených komunikací a odeslání na Městský úřad Louny.  

� vzali na vědomí rozhodnutí o předpisu odvodu za odnětí půdy zemědělskému půdnímu 
fondu, kdy Městys Cítoliby obdrží 28 tis. Kč, které musí být použity výhradně na zlepšení 
životního prostředí v městysi nebo pro ochranu a obnovu přírody a krajiny. Radní rozhodli, 
o použití peněz na nákup nové stromkové výsadby - na dvůr DD, dále na doplnění a obnovu 
stromů v prostoru před nákupním střediskem a ve stromořadí podél cesty vzniklé v rámci 
digitalizace. 

� vzali na vědomí zápis o kontrole finančního výboru, která se konala dne 13.4.2010 a 
proběhla kontrola poplatků za odpad za rok 2009, pokladních dokladů do 31.12.2009 a 
kontrola došlých faktur za 4.Q/2009. Kontrola proběhla s drobnými připomínkami. 

� odsouhlasili opravu převodové skříně sekačky OREC SH 50 za cenu 15,5 tis. Kč firmou pana 
Luboše Gebelta. 

� vzali na vědomí informaci o návštěvě vedoucího obvodního oddělení Policie ČR Louny 
Npor. Bc. Hrbáče. Byl zahájen pilotní projekt s Policií ČR Louny, který se týká bezpečnostně 
preventivní akce spočívající v namátkové kontrole osob, shlukujících se večerních a nočních 
hodinách před Jednotou a dále na základě potřeby řešit stále častější případy vandalismu na 
majetku obce, nepořádku na veřejném prostranství a rušení nočního klidu. Již proběhlo 
několik namátkových kontrol Policií ČR Louny. 

� schválili bez výhrad předložený návrh o zachování 15 členů zastupitelstva městyse Cítoliby 
na volební období roku 2010 – 2014. 

� schválili podání žádosti o dotaci do Regionálního operačního programu Severozápad na 
realizaci projektu „Rekonstrukce hlavního sálu Dělnického domu v Cítolibech“ o celkových 
způsobilých nákladech Kč 11.053 tis. Kč. 
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RRoozzppooččeett  rrookkuu  22000099  
Zastupitelé na zasedání 10.9.2009 projednali a schválili navrhované rozpočtové změny 
vycházející ze stavu skutečného čerpání rozpočtu městyse Cítoliby k 31.7.2009. Rozpočet 
městyse Cítoliby po schválených úpravách činí v příjmové části 11.457 tis. Kč a ve výdajové 
části 12.559 tis. Kč, schodkový rozdíl příjmů a výdajů ve výši 1.092 tis. Kč je kryt finanční 
hotovostí uloženou na účtech městyse.  

Zastupitelé dále projednali a schválili opravu rozdělení hospodářského výsledku Základní 
školy a Mateřské školy v Cítolibech za rok 2008 ve smyslu přerozdělení do fondů organizace 
v souladu s platnou legislativou, kdy při zpracování původního návrhu byl hospodářský 
výsledek rozdělen dle jiného paragrafu platné legislativy. Schválením opravy zastupitelé 
zajistili narovnání stavu a následně nápravu zjištěného nedostatku při dílčím přezkumu 
hospodaření Městyse Cítoliby za rok 2009, které proběhlo ve dnech 31.8.2009 a 1.9.2009 se 
zjištěním méně závažných chyb a nedostatků, jejichž náprava byla již zjednána. 

ZZáávvěěrreeččnnýý  úúččeett  mměěssttyyssee  zzaa  rrookk  22000099  
Zastupitelé dne 30.6.2010 projednali a bez výhrad schválili předložený návrh závěrečného účtu 
Městyse Cítoliby za rok 2009, včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření městyse 
Cítoliby provedeného pracovníky odboru kontroly Krajského úřadu Ústeckého kraje. Dle 
zápisu o kontrole nebyly zjištěny chyby a nedostatky. 

Rozpočet městyse Cítoliby k 31.12.2009 po schválených úpravách činil v příjmové části 10.393 
tis. Kč a ve výdajové části 11.046 tis. Kč, schodkový rozdíl příjmů a výdajů ve výši 653 tis. Kč 
byl kryt finanční hotovostí uloženou na účtech městyse. Městys Cítoliby v roce 2009 nevedl 
žádnou hospodářskou činnost. Stav finančních prostředků na účtech městyse k 31.12.2009 
činil celkem 3.125 tis. Kč. Městys dle inventarizace k 31.12.2009 disponuje movitým, 
nemovitým a finančním majetkem ve výši 43.615 tis. Kč. 

Výroční zprávu Základní školy a Mateřské školy Cítoliby o hospodaření školského zařízení v 
účetním období 2009 vzalo Zastupitelstvo městyse Cítoliby 30.3.2010 na vědomí a dne 
30.6.2010 schválili převod hospodářského výsledku ve výši 5 tis. Kč do rezervního fondu.  

Dotace do rozpočtu městyse za rok 2009 činily celkem 1,773 tis. Kč, dotace byly řádně 
vyúčtovány a čerpány v následující výši: 
� aktivní politika zaměstnanosti – pracovníci na veřejně prospěšné práce – dotace od 

Ministerstva práce a sociálních věcí ČR ve výši 432 tis. Kč, 
� restaurování věžních hodin – dotace od Ministerstva kultury ČR ve výši 250 tis. Kč, 
� restaurování kaple sv. Apolonie – dotace od Ministerstva pro místní rozvoj ve výši 293 tis. 

Kč, 
� CzechPoint – Upgrade kontaktního místo – dotace z Evropských fondů ve výši 58 tis. Kč, 
� podpora terénní práce v romské komunitě Cítoliby  - dotace z Úřadu vlády ČR ve výši 184 

tis. Kč, 
� výkon státní správy a příspěvek na školství – dotace z Krajského úřadu ve výši 127 tis. Kč, 
� dotace na Jednotku Sboru dobrovolných hasičů Cítoliby – dotace od Města Louny ve výši 

209 tis. Kč a dále 48 tis. na zakoupení plovoucího čerpadla; dotace od Obce Blšany ve výši 
11 tis. Kč; dotace od Obce Chlumčany ve výši 10 tis. Kč; dotace od Krajského úřadu ve výši 
23 tis. Kč na výstroj a 33 tis. na činnost, 

� dotace na volby do Evropského parlamentu od Krajského úřadu Ústeckého kraje ve výši 21 
tis. Kč, 

� dotace od okolních obcí na pokrytí neinvestičních nákladů na žáky v Základní škole a 
v Mateřské škole Cítoliby v celkové výši 75 tis. Kč. 
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RRoozzppooččeett  rrookkuu  22001100    
RRoozzppooččttoovvýý  vvýýhhlleedd  nnaa  oobbddoobbíí  22001100  --  22001133  

Ekonomka Blanka Hejlíková a správkyně rozpočtu městyse Alenka Špeciánová předložily 
14.10.209 Radě městyse Cítoliby návrh rozpočtu pro rok 2010, ve kterém byly zahrnuty 
předpokládané příjmy dle skutečnosti roku 2009, které byly pokráceny o 20 % a výdaje 
upravené na nejnižší možnou míru dle skutečnosti roku 2009. Do rozpočtu byly dle 
doporučení komisí rady zahrnuty i náklady na pracovní místo romské terénní pracovnice, 
pečovatelky a pracovníků VPP, které jsou z velké části pokryty dotačními tituly. Dle rozhodnutí 
radních ze dne 29.10.2009 byly dále do rozpočtu zapracovány příspěvky jednotlivých spolků 
dle předložených žádostí a vybrané investiční akce s prioritou 1, jako jsou např. (obslužná 
technika pro údržbu, zateplení budovy Mateřské školy, oprava chodníku v Chlumčanské ulici, 
rekonstrukce hlavního sálu Dělnického domu, výměna lamp veřejného osvětlení městyse za 
úsporné, zateplení budovy hasičské zbrojnice a pořízení nového cisternového vozidla). 
Zastupitelé následně dne 7.12.2009 schválili předložený návrh rozpočtu městyse na rok 2010. 
Rozpočtové příjmy činí 9.458 tis. Kč a rozpočtové výdaje 17.189 tis Kč. Tento návrh rozpočtu je 
předkládán jako schodkový s tím, že zahrnuje i investice, jejichž realizace je podmíněna 
získáním dotací. Schodek ve výši 7.731 tis. Kč je částečně kryt nerozpočtovanými příjmy 
(dotace a příspěvky) a dále zůstatkem finančních prostředků na běžných účtech v 
předpokládané celkové výši 9.906 tis. Kč. Rozdíl činící 2.175 tis. Kč je rezervou pro případné 
krytí nerozpočtovaných výdajů, které je možné upravit rozpočtovou změnou v průběhu roku. 

Zároveň připravily ekonomka a správkyně rozpočtu městyse návrh rozpočtového výhledu 
městyse Cítoliby na období roku 2010 – 2013, vycházející ze skutečností předchozích let a 
rozpočtu roku 2010, který zastupitelé na svém zasedání dne 7.12.2009 projednali a schválili. 
Dle rozhodnutí Rady městyse ze dne 29.10.2009 byly do návrhu rozpočtového výhledu pro 
roky 2010 – 2013 dále zahrnuty investiční akce s prioritou 1-5 v členění dle jednotlivých let. 
Bylo zde počítáno s realizací investičních akcí dle doporučení RM za předpokladu získání 
prostředků z dotačních titulů. Mezi investiční akce zahrnuté do rozpočtového výhledu patří 
opevnění koryta strouhy z Cítolib do Cítolibského potoka, rozšíření stávajících dětských prvků, 
revitalizace rybníku bažantnice, zřízení informačního centra městyse, naučná stezka 
Bažantnice, výměna vytápění budovy Základní školy, přesunutí autobusové zastávky. 

Zastupitelé na svém zasedání dne 30.3.2010 projednali a schválili rozpočtové opatření č. 
1/2010 ve smyslu navýšení příjmové stránky rozpočtu o 2.000 tis. Kč přiznané dotace od 
Ministerstva vnitra ČR na pořízení cisternové automobilové stříkačky a dále o 369 tis. Kč 
přiznaného příspěvku na výkon státní správy a na školství od Krajského úřadu Ústeckého 
kraje.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Letecký snímek – Cítoliby 
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VVeeřřeejjnnáá  sslluužžbbaa  
Novela zákona o pomoci v hmotné nouzi zavedla od 1.1.2009 pro obce možnost zřídit institut 
veřejné služby. Ten je určen pro občany, kteří jsou v evidenci systému pomoci v hmotné nouzi 
a déle než šest měsíců pobírají dávky hmotné nouze, ale nejsou zdravotně handicapovaní, 
mladší 15 let, připravující se na budoucí povolání, starobní ani invalidní důchodci. Klient musí 
odpracovat minimálně 20 hodin veřejné služby, aby mohl stejnou výši příspěvku pobírat i 
nadále. Osoba, která by vykonávala veřejnou službu v rozsahu alespoň 30 hodin v kalendářním 
měsíci, obdrží ještě zvýšení dávky, naopak kdo nechce pracovat alespoň dvacet hodin měsíčně, 
přijde o část příspěvku. Městys Cítoliby byl mezi prvními obcemi na lounsku, který institut 
veřejné služby zavedl, a to již od měsíce února 2009. V roce 2009 bylo uzavřeno 38 smluv, 
v roce 2010 již 22 smluv s klienty nejen z Cítolib, ale i Líšťan, Loun, Chožova, Jimlína, 
Smolnice a Lenešic, protože mnohé obce zatím tuto možnost nevyužívají. Aktivních klientů je 
průměrně 20, pracují každé úterý a odborný dozor nad nimi má paní Růžena Barešová, která 
je zaměstnancem městyse na místě dotovaném Úřadem práce jako veřejně prospěšné práce. 

     

RRoommsskkáá  tteerréénnnníí  pprraaccoovvnniiccee  
Městys Cítoliby získal od Úřadu vlády ČR dotaci pro Podporu terénní práce pro záležitosti 
romské komunity ve výši 184 tis. Kč. V roce 2009 bylo skutečně čerpáno z dotace 115 tis. Kč, 
finanční spoluúčast obce činila 35 tis. Kč (30%). Pro rok 2010 byla městysi přiznána dotace ve 
výši 130 tis. Kč. Úkolem terénní pracovnice je přímá práce 
s klienty, konzultace, poradenství v problematice bydlení, 
vzdělávání, styku s úřady, zajištění a zprostředkování aktivního 
zapojení do volnočasových aktivit v městysi, zajištění účasti na 
vlastních kulturních akcích a posílení uvědomování si vlastní 
kultury a kořenů, prevence kriminality, zneužívání návykových 
látek a gamblerství. Od 2.2.2009 tuto činnost vykonává Květa 
Skopcová z Loun na částečný pracovní úvazek. Pro tyto účely byla 
v přízemí úřadu vybudována z bývalé hovorny pošty kancelář. 
Úřední hodiny jsou stanoveny v pondělí a ve středu v době od 
9.00–16.00 hodin. V ostatní dny se věnuje terénní práci. Ve 
spolupráci s Evou Parkmanovou se významně podílí na vybírání 
poplatků za psy a odvoz odpadů. V roce 2009 uspořádala pí 
Skopcová zájezd do Prahy na Světový romský festival Khamoro a v prosinci 2009 Mikulášskou 
nadílku pro děti z romské komunity. Letos u příležitosti zahájení školního roku ve spolupráci 
se starostou uspořádala opékání buřtů, úklidovou brigádu u bytových domů v Zeměšské ulici a 
plánuje opět uspořádat Mikulášskou nadílku pro děti.  
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OObbyyvvaatteellssttvvoo  vv  rrooccee  22000099  
K 31.12.2009 měly Cítoliby celkem 1037 obyvatel, z toho 504 mužů a 533 žen. V obci bylo 
hlášeno k pobytu také 19 cizinců. Narodilo se 13 děvčátek a 7 chlapečků. Přistěhovalo se 34 žen 
a 13 mužů, takže celkový přírůstek byl 47 osob ženského a 20 mužského pohlaví. Oproti tomu 
zemřelo 5 žen a 3 muži, odstěhovalo se 19 žen a 14 mužů čímž Cítoliby ztratily 41 občanů. 
Celková bilance je navýšení o 26 občanů. V evidenci jsme zaznamenali 6 sňatků a 3 rozvody. 
Nejstarší žena, paní Marta Mucsková je narozena v roce 1912 a nejstarší muž, pan Ondřej 
Derbák v roce 1914. Nezaměstnanost činila ke konci roku 14,41%, počet uchazečů u Úřadu 
práce v Lounech čítal 69 občanů z Cítolib. 

RReekkoonnssttrruukkccee  kkaannaalliizzaaccee  aa  cchhooddnnííkkuu  vv  uulliiccii  
NNaa  PPlleevvnněě  

Výběrové řízení na zhotovitele rekonstrukce kanalizace a chodníku v ulici Na Plevně bylo 
zajištěno společností Severočeské vodovody a kanalizace, přičemž se starosta a místostarosta 
zúčastnili vyhodnocení předložených nabídek. Jako vítězná byla vybrána cenová nabídka 
společnosti Vodohospodářská stavební spol. s r. o., se kterou byly dne 4.8.2009 sepsány 
smlouvy o dílo na rekonstrukci dešťové kanalizace v ulici Na Plevně v hodnotě 1.541 tis. Kč a 
smlouva na novostavbu chodníku v ulici Na Plevně v hodnotě 554 tis. Kč. Rekonstrukce 
splaškové kanalizace byla financována společností Severočeské vodovody a kanalizace. 
Inženýrskou činnost při stavbě chodníků a kanalizace v části městyse Cítoliby „Na Plevně“ 
provedl Ing. Harapát. 
Městský úřad Louny vydal rozhodnutí o povolení uzavírky a nařízení objížďky a povolení 
zvláštního užívání předmětné komunikace za účelem provedení rekonstrukce. Občanům ulice 
Na Plevně byly osobně doručeny pozvánky na jednání o postupu prací se zástupci investorů, 
které se konalo v pátek 21.8.2009 od 11.00 hod v předsálí Dělnického domu. 
V návaznosti na průběh stavebních prací, zjištěných na kontrolním dni 14.10.2009 Rada 
městyse projednala nabídkový rozpočet víceprací na dešťovou kanalizaci na Plevně ve výši 117 
tis. Kč, který vznikl v důsledku nesouladu projektu, výkazu výměr a původní nabídnuté ceny. 
Po schůzce zástupců městyse se zhotovitelem investiční akce a zpracovatelem projektové 
dokumentace bylo ujednáno dořešení napojení dešťových svodů ze střech v ulici Na Plevně 
s tím, že cena za dílo, daná smlouvou nebude pro městys Cítoliby navýšena. 
Předání a převzetí ukončené stavby bylo provedeno dne 22.11.2009 a následně bylo zažádáno o 
kolaudační rozhodnutí. 
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NNoovvýý  ÚÚzzeemmnníí  pplláánn  SSííddeellnnííhhoo  úúttvvaarruu  CCííttoolliibbyy  
Zastupitelé na svém zasedání 10.9.2009 projednali a schválili vytvoření pracovní skupiny ve 
složení J. Neudert, J. Nováková, P. Jindřich, P. Kučera a S. Roubal, která s Ing. Makariusovou 
projedná zákonné možnosti městyse ke stanovení regulativů ke stávajícím průmyslovým 
zónám a možnému rozšiřování průmyslových zón v katastru městyse.  
Na základě doporučení pracovní komise, která projednala postup při zpracování nového 
Územního plánu Sídelního útvaru Cítoliby se zástupci Stavebního úřadu zastupitelé na svém 
zasedání 7.12.2009 schválili zahájení příprav pořízení nového Územního plánu sídelního 
útvaru Cítoliby, který by měl být vytvořen do konce roku 2011, přičemž bude vypsáno 
poptávkové řízení na zpracovatele a sledovány dotační tituly pro financování zpracování 
Územního plánu. Ing. Makariusová ze Stavebního úřadu v Lounech osobně zastupitele 
seznámila s možnostmi a výhodami zpracování nového územního plánu ve zkráceném období 
tj. do konce roku 2011 oproti zpracování, který musí mít každá obec ze zákona zpracován do 
roku 2015. Žádost pana Zdeňka Karbana o změnu v Územním plánu na parcele č. 344/1 v k.ú. 
Cítoliby pro plánovanou výstavbu rodinných domků zastupitelé schválili zařadit hromadně 
spolu s ostatními žadateli při zadávání nového Územního plánu.  
Zastupitelé na svém zasedání 30.3.2010 zvolili paní Jiřinu Novákovou jako pověřeného 
zastupitele k jednání s pořizovatelem na zpracování změn Územního plánu Sídelního útvaru 
Cítoliby.  
Rada městyse v červenci 2010 projednala výběr účastníků na poptávkové řízení na zhotovení 
nového územního plánu SÚ Cítoliby. Bylo vybráno 6 architektů: Ing. Antonín Olžbut, Teplice; 
Ing. arch. Alena Fárková, Žatec; Ing. arch. Jitka Fárková, Ústí nad Labem; Ing. arch. Hana 
Vrchlavská, Most; Ing. Zeman, Praha 6; Ing. arch. Jiří Vít, Praha 10, kteří budou osloveni. 

RReessttaauurroovváánníí  kkaappllee  ssvv..  AAppoolloonniiee  
Městys Cítoliby obdržel na restaurování kaple sv. Apolonie dotaci od Ministerstva pro místní 
rozvoj ve výši 293 tis. Kč, přičemž spoluúčast městyse činila 126 tis. Kč. Celkové náklady na 
rekonstrukci činily 419 tisíc korun. 
Na restaurátora bylo Radou městyse Cítoliby vypsáno poptávkové řízení, ve kterém bylo 
osloveno celkem osm odborných firem, z nichž se tři z časových důvodů omluvily a tři cenové 
nabídky nedodaly. Rada městyse tedy vybírala z dvou předložených cenových nabídek, přičemž 
zvítězila nabídka společnosti BRANDL, s.r.o..  
Restaurování kaple probíhalo současně s rekonstrukcí kanalizace a chodníku v ulici Na Plevně. 
Dne 27.11.2009 se uskutečnila předávací prohlídka a revize úplnosti restaurátorských prací na 
plášti, štukové a malířské výzdobě, historické prejzové střeše a cihelné podlaze.  
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PPoořříízzeenníí  cciisstteerrnnoovvéé  aauuttoommoobbiilloovvéé  ssttřřííkkaaččkkyy  
Zastupitelé městyse Cítoliby byli seznámeni s rozhodnutím o poskytnutí účelové dotace 
městysi Cítoliby ve výši 2.000 tis. Kč v rámci programu reprodukce požární techniky pro 
jednotky požární ochrany na rok 2010 na pořízení cisternové automobilové stříkačky. 
Rada městyse na svém zasedání 17.3.2010 vybrala ze dvou předložených nabídek na organizaci 
a provedení veřejné zakázky „Cítoliby - Cisternová automobilová stříkačka“ firmu ing. Jana 
Tomka za cenu 36 tis. Kč.  Do komise pro posouzení a hodnocení nabídek byli jmenováni: Petr 
Jindřich (starosta městyse Cítoliby), Ing. Petr Kučera (místostarosta městyse Cítoliby), 
Vladimír Oliva (starosta Sboru dobrovolných hasičů Cítoliby), mjr. Ing. Vladimír Kopeček 
(Hasičský záchranný sbor Ústeckého kraje), Ing. Jan Tomek (organizátor veřejné zakázky). 
Komise dne 19.5.2010 na Úřadě městyse Cítoliby vybírala ze tří nabídek: THT s.r.o. Polička 
s nabídkovou cenou 5.712 tis. Kč, RS Trucks s.r.o. Otrokovice s nabídkovou cenou 5.838 tis. Kč 
a SPS - VKP s.r.o., Slatiňany s nabídnutou cenou 5.048 tis. Kč, která nevyhověla zadávacím 
podmínkám. Zvítězila firma THT Polička, SPS – VKP Slatiňany podaly námitku proti 
vyloučení uchazeče, která však byla zamítnuta. 
Cena pořízení cisternové automobilové stříkačky činí 5.834 tis. Kč, přičemž je tato částka 
financována 2.000 tis. Kč z dotace Ministerstva vnitra, částkou 2.001 tis. Kč se podílí Město 
Louny a částkou 1.833 tis. Kč se podílí Městys Cítoliby. 

   
Slavnostní převzetí proběhlo 28.8.2010 v 17.30 hodin za přítomnosti všech zúčastněných 
stran, tisku, rozhlasu a velkého zájmu cítolibské veřejnosti. Pečlivě zabalené vozidlo zůstalo 
přihlížejícím skryto až do přestřižení pásky starosty Petrem Jindřichem a Janem Kernerem. 
Krátké proslovy pronesli i zástupci dodavatele a Hasičského záchranného sboru. Lounský 
děkan Werner Horák posvětil nejen novou Tatru, ale i veřejnosti poprvé představenou Ladu 
Niva a přidal i požehnání členům výjezdové jednotky, kteří tyto stroje používají ve prospěch 
nás všech. Průvodního slova se ujal Roman Wasserbauer, který všechny přihlížející seznámil 
s technickými parametry vozidla, jeho využitelností a výbavou. Všichni pak měli možnost si 
tento technický přírůstek osahat a dokonale prohlédnout, stejně jako ostatní techniku, se 
kterou naši hasiči pracují. 

ÚÚččaasstt  vv  ssoouuttěěžžii  VVeessnniiccee  rrookkuu  22001100  
Na svém zasedání dne 17.3.2010 radní městyse odsouhlasili návrh 
starosty na přihlášení městyse Cítoliby do soutěže „Vesnice roku 
2010“. Na přípravě přihlášky a všech potřebných materiálů se 
starostou spolupracovaly Eva Horáčková a Milena Bernášková. Dne 
9.6.2010 byla komisí Vesnice roku provedena kontrolní prohlídka a 
na zasedání rady dne 14.7.2010 obdrželi radní informaci o výsledku 
soutěže, kdy Cítoliby získaly „Diplom za rozvíjení lidových tradic“ a 
finanční odměnu 25 tis. Kč, kterou následně 24.8.2010 převzal 
starosta Petr Jindřich na Slavnostním vyhodnocení krajského kola 
soutěže „Vesnice roku 2010“ v Březně u Chomutova. 
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PPoommoocc  ppoo  ppoovvooddnníícchh  vv  oobbccii  DDěěttřřiicchhoovv  
Počátkem měsíce srpna postihly Liberecko, Děčínsko a Ústecko ničivé bleskové povodně, které 

napáchaly škody za více než 6 miliard korun. Sbor 
dobrovolných hasičů Cítoliby a Úřad městyse Cítoliby vyhlásili 
10. srpna sbírku na pomoc postiženým, ke které se připojil i 
městys Slavětín nad Ohří. Občané nosili především balenou 
vodu a úklidové prostředky. Úřad městyse věnoval 5 tisíc a 
SDH Cítoliby 3 tisíce korun za které byly nakoupeny lopaty, 
kolečka, krumpáče a drobné 
stavební nářadí.      
V neděli 15.8.2010 odvezli 

zástupci SDH Cítoliby sbírku do obce Dětřichov na Liberecku, 
která nebyla mediálně známá a humanitární pomoc se jí 
vyhýbala. Proto byla naše pomoc přivítána s velkými díky.  
Tímto bychom chtěli poděkovat všem občanům, kteří přispěli 
na humanitární pomoc pro postiženou obec. Děkujeme. 

KKoommuunnáállnníí  vvoollbbyy  22001100  
V městysi Cítoliby je pro volby do zastupitelstev obcí, které se konají ve dnech 15.-16.10.2010 
vytvořen jeden volební obvod. Podle §68 odst. 2) s odkazem na §68 odst. 4) zákona O obcích 
128/2000 Sb. je stanoven počet zastupitelů městyse Cítoliby na 15 členů. Potřebný počet 
podpisů na peticích je stanoven pro Nezávislé kandidáty na 42 a pro Sdružení nezávislých 
kandidátů na 73 podpisů. Termín pro podání kandidátních listin registračnímu úřadu byl 
10.8.2010. Celkem bylo v městysi Cítoliby podáno pět kandidátních listin: 
Česká strana sociálně demokratická: Josef Neudert 45, Jaroslav Ságl 45, Alena Němcová 
50, Milan Nedbal 47, Milan Postl 49, Martin Pšegrocký 37, Karel Karban 28, Eva Kopecká 60, 
Helena Typoltová 50, Šárka Řehánková 34, Karel Krist 44, Dana Hejzlová 49, Stanislav Hádek 
73, Milan Vorlíček 64, Miroslav Krob 67 
Občanská demokratická strana: Petr Jindřich 46, Vladimír Oliva 33, Jaromír Makarius 
52, Miroslav Šponiar 39, František Rybka 37, Bohumil Zapletal 50, Taťána Bártová 44, Jiří 
Hotový 46, Taťána Varmužová 33, Jiří Bernášek 22, Miroslav Vrba 62, Pavel Beneš 36, Václav 
Kryl 77, Růžena Horáková 67, Vendelín Šponiar 76. 
Sdružení nezávislých kandidátů – Děti, naše budoucnost: Zdeněk Kopta 66, Mgr. 
Zdeňka Neudertová 40, Eva Nedbalová 47, Mgr. Miroslava Ságlová 46, Irena Fricová 44, Mgr. 
Michaela Jungrová 31, Petr Ryček 30, Milena Hradcová 69, Marcela Holcrová 43, Šárka 
Tittlová 39, Jana Brindlerová 42, Luboš Vokrouhlík 65, Martina Pšegrocká 33, Lenka 
Cimerová 33, Lubomír Gebelt 43. 
Sdružení nezávislých kandidátů Za krásný městys Cítoliby: Miroslav Bartl 49, Alenka 
Špeciánová 72, Vladimír Šebánek 38, Alena Petržilková 50, Miloš Rosenbaum 61, Ing. Petr 
Kučera 48, Martin Karban 35, Ing. Zbyněk Malínek 42, Jiří Bernášek 48, Stanislav Roubal 26, 
Mgr. Iva Krobová 26, Zbyněk Šmídl 52, Karel Trenkler 51, Jaroslav Šprynar 37, Zdeněk Typolt 
47.  
Unie pro sport a zdraví: Jiřina Nováková 62, Lenka Hronková 44, Svatopluk Bláha 52, 
Libuše Melcrová 57, Věra Pokorná 47, JUDr. Kateřina Veselá 31, Michal Jonák 23, Pavel 
Kalvoda 35, Ing. Alena Melicharová 41, Zdeněk Vaic 52, Zdenka Ryčková 63, Tomáš Melcr 33, 
Jiřina Brindlerová 39, Miroslava Skočdopolová 67, Marcela Rybáková 42. 
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VVííttáánníí  oobbččáánnkkůů  
V sobotu 16. dubna 2010 se v předsálí Dělnického domu konalo v pořadí šesté Vítání občánků. 
Členka rady paní Jiřina Nováková a starosta Petr Jindřich přivítali do života 22 miminek a 
batolat, narozených v době od dubna 2009 do března 2010: Terezu Bartlovou, Martina Borla, 
Adrianu Branskou, Izabelu Bugošovou, Kristýnu Drexlerovou, Petra Grundzu, Marii 
Jaskóovou, Ninu Amálili Jindřichovou, Kristiána Kalvodu, Jakuba Josefa Keprtu, Gabrielu 
Kindrikovou, Blanku Kociánovou, Davida Milo, Adélu Pšegrockou, Adama Ryčka, Pavla Sasku, 
Veroniku Síčovou, Daniela Surmaje, Nikolu Šedivou, Miroslava Šmejkala, Vendulu 
Šramčíkovou a Erika Štarka. Děti obdržely drobné dárečky a maminky květinu. O kulturní 
vystoupení se postaraly děti z Mateřské školy v Cítolibech pod vedením paní učitelky 
Kačírkové, za což jim tímto děkujeme. 
 

     
 

DDiiaammaannttoovváá  ssvvaattbbaa  
Šedesát let společného života – právě takové výročí oslavili dne 8. 7. 2010 manželé Josef a 
Miluška Riegerovi z Cítolib. Brali se v ročovském kostele a na jejich svatbě chyběly obě 
maminky, protože to prý podle pověry z té doby přinášelo novomanželům smůlu. Celý život 
tvrdě pracovali v zemědělství, vychovali dva syny a těší se z lásky čtyř vnoučat a stejného počtu 
pravnoučat. Do Cítolib se přestěhovali před čtyřmi lety ze Smilovic. Zdravíčko již tolik neslouží 
a tak ocenili blízkost syna a výbornou péči paní doktorky Weberové i krásné prostředí 
cítolibského náměstí. Úřad městyse Cítoliby zakoupil jubilantům k výročí dárkový koš a 
květiny. 
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ZZpprráávvyy  zz  oossllaavv  

OOssllaavvyy  113300..  vvýýrrooččíí  ppoovvýýššeenníí  oobbccee  CCííttoolliibbyy  nnaa  mměěssttyyss  aa  CCííttoolliibbsskkáá  
ssvvaattoojjaakkuubbsskkáá  ppoouuťť  2244..--2266..77..22000099  

Kulturní komise Městyse Cítoliby začala již v měsíci lednu 2009 s přípravou programu Oslav 
130. výročí povýšení Cítolib na městys a Svatojakubské cítolibské pouti. V průběhu 
následujících měsíců byl sestaven program, připraveny a podepsány smlouvy s účinkujícími, 
zajištěno zázemí pro celou akci (toalety, občerstvení, místa k sezení apod.) a sjednány 
sponzorské příspěvky od firem místních i z blízkého okolí, aby mohl být program pestřejší.  

Program započal v pátek 24. července 2009 v 15.00 hodin v ZŠ 
Cítoliby, kde probíhal Křest knihy cítolibského rodáka PhDr. 
Zdeňka Šestáka „Musica antiqua Citolibensis“ s podtitulem 
„Nouze již odešla, velká radost jest k nám přišla“, která je 
vyvrcholením autorova celoživotního badatelského díla. Při této 
příležitosti přednesli Emilie a Josef Filippi a Pavel Giereth 
skladby autorů 18. století z archivu hraběte Jana Pachty. Na 
vydání publikace se finančně podíleli Městys Cítoliby, Město 
Louny, Občanské sdružení Knihovna třetího tisíciletí (které PhDr. 
Šesták v roce 2007 daroval na knihu licenční práva) a mecenáška, která chtěla zůstat 
v anonymitě. Knihu pokřtil jako první sám autor, dále se slova ujali PhDr. Bohumír Roedl, 
který na knize spolupracoval, Dagmar Bahnerová, ředitelka Městské knihovny Louny, lounský 

starosta Jan Kerner, lounský vikář Werner Horák a 
místostarosta Cítolib Ing. Petr Kučera. Na společná 
studentská léta zavzpomínal i V. Valtr, předseda 
Spolku rodáků a přátel města Loun. Publikaci 
vyrobilo nakladatelství Koniáš Plzeň, editorem se 
stal Bohumír Roedl, k realizačnímu týmu patřili 
Věra Pokorná, Petr Kučera a Dagmar Bahnerová. 
Čtenáři jistě ocení fotografie Vladislava Mirvalda.    

Od 16.30 hodin se v kostele sv. Jakuba Většího konal 
reprodukovaný koncert ze současné tvorby pana 

doktora Šestáka a od 18.00 hodin se mohli zájemci setkat s autorem knihy na zahradě školy. 
Zájem byl veliký a akce se protáhla do pozdních hodin. O návštěvníky se obětavě postaral 
kolektiv školy v čele s paní ředitelkou Janou Vurbsovou. 

Dalším místem, kde se Slavnosti v pátek konaly, byla zahrada Dělnického domu, kde od 18.30 
hodin vystoupila pražská skupina Strom stínu s anti 
projektem  Jumo a ve 20 hodin kapela Lochness.   

V sobotu 25.7.2009 byl program oficiálně zahájen starostou 
Cítolib Petrem Jindřichem a starostou Loun Janem 
Kernerem. Poté se slova ujali moderátoři Jirka Frydrych a 
Jarda Vápeník z divadelního ansáblu BezeVšeho a vtáhli 
návštěvníky na skok do historie Cítolib. Dále se již 
prostorem Tyršova náměstí rozezněla dechová hudba 
Oharka. Po obědě přišla řada na ukázku vojáků z doby 
napoleonských válek, kteří vzdali hold padlým u nově 
vzniklého památného místa v Bažantnici. Děti i dospělí se pobavili u pohádky Mrakomor a 
Večernice v netradičním pojetí ansáblu BezeVšeho. Hřebem programu byla ukázka bitvy z II. 
Světové války, ke které bylo využito spáleniště bývalé kuchyně Osevy. Lidé mohli v prostoru 
Tyršova náměstí obdivovat techniku z klubu vojenské historie, zahřát se medovinou, vyrobit si 
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vlastní svíčku či si ve stánku perníkářů manželů Ajksnerových z lounského muzea vlastnoručně 
vtlačit válečkem těsto do vyřezávané formy a svůj výrobek si nechat upéct nebo si užít 
pouťových atrakcí. Poté již byl dán prostor malým hasičům a fotbalistům. Hned vedle 
improvizovaného hřiště na kopanou zaujali místo pracovníci agentury Eko-kom. Zde si mohli 
návštěvníci zahrát velké domino s tematikou třídění nebo zasoutěžit o ceny. Dalším bodem 
programu byla ukázka tanečního umění místních dětí pod vedením Jitky Holubové. V prostoru 
základní školy bylo připraveno několik výstav - k historii městyse, k dílu Zdenka Šestáka, 
k opravě věžních hodin, k historii pivovarnictví a k dílu malíře Václava Sochora, také zde 
v odpoledních hodinách proběhla beseda s panem doktorem Šestákem. Pro milovníky country 
hudby byl přichystaný hodinový koncert kapely Parťáci a pak již došla řada na oblíbené 
LiStOvÁnÍ Lukáše Hejlíka, letos s představením Kouzelná baterka. Slzy smíchu vehnalo 
divákům do očí vystoupení ansáblu BezeVšeho a jejich Měděný Měkoň, kde do siláckých 
kousků vtáhli i přihlížející. Program zakončila skupina Aquarius, která hrála k tanci i poslechu 
až do pozdních hodin. Překvapením byl noční ohňostroj podbarvený scénickou hudbou, který 
se setkal s velkým ohlasem.  

     

Neděle 26.7.2009 se nesla v duchovním rázu. V 16 hodin se před kostelem sv. Jakuba většího 
sešli představitelé obce, restaurátor Petr Skála, jenž se honosí titulem 19. pražský orlojník a 
občané Cítolib. Za Ústecký kraj, který se na financování opravy spolupodílel, zavítal do Cítolib 
krajský zastupitel MUDr. Vladimír Záhorský, který hodinám popřál, ať ukazují vždy správný 
čas. Slavnostního aktu se zhostil lounský děkan P. Werner Horák, který se poté spolu 
s ministranty a fyzicky zdatnými zájemci vydal vzhůru na věž k hodinovému stroji, aby jej 
vysvětil. Od půl páté se konala poutní mše a třídenní slavnosti zakončil koncert Musica da 
Chiesa pánů Tomáše Najbrta a Jaroslava Konečného, který se v cítolibském svatostánku konal 
již potřetí, tentokrát však za účasti vzácného hosta, litoměřického biskupa Jana Baxanta, který 
koncert uvedl slovy „Přeji nám všem, aby nám krásná hudba pohladila duši“. Na závěr měla 
veřejnost opět možnost spatřit Cítolibskou Madonu, obrázek velké umělecké i historické 
hodnoty a bronzovou sochu Růžencové Marie. 
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CCííttoolliibbsskkáá  ssvvaattoojjaakkuubbsskkáá  ppoouuťť  2233..  ––  2255..  77..  22001100  

Již počátkem roku začala Kulturní komise zajišťovat program letošní Cítolibské svatojakubské 
pouti. Byly sjednány smlouvy s účinkujícími i zajištěno technické zázemí. 

Program zahájila v pátek 23.7.2010 v 18.00 hodin v zahradě Dělnického domu kapela Kaskáda 
se zpěvákem Honzou Kolingerem, následoval folkrockový Hromosvod z Prahy s frontmanem 
Ondrou Fenclem a na závěr zahráli Parťáci s kapelníkem Jiřím Svobodou a zpěvačkou Janou 
Zapletalovou, kteří se vzhledem k nepříznivému počasí přesunuli do velkého sálu Dělnického 
domu, kde se tak tóny rozezněly opět po dlouhých 22 letech. 

       

Sobota se již nesla v duchu doby napoleonských válek. Diváci měli možnost shlédnout 
v krásném prostředí Tyršova náměstí srážku francouzské a ruské hlídky a v improvizovaném 
polním lazaretu ukázku válečné chirurgie, při které mnohým tuhla v žilách krev. V barokní 
vodárně byla připravena výstavka na téma Vojenská zdravotní služba na sklonku 
napoleonských válek a v odpoledních hodinách se na pietním místě Boží pole v Bažantnici 
uskutečnil vzpomínkový akt k uctění památky padlých vojáků. 

   

Pro diváky byl připravený žánrově bohatý program, který zahájil starosta městyse Petr 
Jindřich společně s lounským starostou Janem Kernerem. Starší generaci potěšila dechová 
hudba Pichlovanka, mladší rocková Beruška. Moderátoři z Divadelního ansáblu BezeVšeho 
z Postoloprt -  Jarda Vápeník a Jirka Frydrich svými scénkami občas vehnali divákům slzy 
smíchu do očí. Odpoledne se s ukázkou své práce předvedli místní hasiči a strážníci Městské 
policie Louny.  Zpestřením programu bylo vystoupení syrského medvěda Jerryho, kterého 
představili chovatelé  Jaroslav Káňa a Radka Šarkanyová z Veletic na Žatecku, kteří se také 
pochlubili novým přírůstkem – samičkou ocelota. Během celého dne byly v prostoru Tyršova 
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náměstí prodejní stánky s ukázkami řemesel, děti si mohly upéci vlastnoručně vyrobený perník 
ve stánku manželů Ajksnerových či si vyrobit svíčku nebo zahrát dobové hry. Velkým hitem se 
stal Facepaiting pro děti, takže jsme mohli odpoledne vidět dětské obličejíky přemalované na 
tygříky, motýlky nebo jen ozdobené ornamenty. Program zakončila kapela Traxas, která hrála 
k poslechu i k tanci do pozdních hodin. Vyvrcholením dne byl velmi zdařilý ohňostroj, který 
potěšil diváky ve 22.00 hodin. 

    

   

Posledním dnem oslav byla neděle 25.7.2010. Děkan Werner Horák sloužil  v kostele sv. 
Jakuba většího mši k oslavě světce, jemuž je kostel zasvěcen. Pro milovníky hudby byla 
připravena v 17.00 hodin přednáška PhDr. Zdeňka Šestáka s ukázkou děl z jeho díla. 
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  ZZáákkllaaddnníí  aa  mmaatteeřřsskkáá  šškkoollaa  
Ve školním roce 2009-2010 byly definitivně ukončeny v obou zařízeních rekonstrukční práce, 
opravy vnitřního zařízení, výměny podlahových krytin a probíhaly nátěrové práce v ZŠ. 

Mateřská školka zahájila nový školní rok v podmínkách, které plně odpovídají platným 
hygienickým normám. Okresní hygienická stanice posoudila kvalitu provedených rekonstrukcí 
a vydala rozhodnutí o maximální možné kapacitě předškolního zařízení. Po schválení tohoto 
dokumentu Krajským úřadem Ústeckého kraje a zapsání těchto údajů do rejstříku škola se 
počet dětí mateřské škola navýší ze současných 40 na 48. 

V základní škole byly provedeny výměny podlahových krytin na hlavních chodbách a opraveny 
nátěry dveří v přízemí budovy. Sociální zařízení bylo vybaveno novými zásobníky ručníků a 
mýdel. Inovována byla celková výzdoba školní budovy související s tvořivou činností a 
zájmovými aktivitami žáků.  

V průběhu školního roku byly průběžně v obou zařízeních doplňovány nákupem nové učební 
pomůcky a další vlastnoručně vyrobeny. Školní potřeby a materiál na tvořivé činnosti dětí a 
žáků byl z části zakoupen z prostředků získaných 
sběrovými aktivitami. Sběr starého papíru probíhá i 
v tomto školním roce. Vyzýváme touto cestou veřejnost, 
aby papír určený k likvidaci dovezli do budovy školy a 
pomohli tak vylepšit finanční zázemí pro práci 
zájmových útvarů. Pravidelně pracoval kroužek 
informatiky, který navštěvovalo celkem 19 zapsaných 
žáků, ve sportovním kroužku pracovalo 17 zapsaných 
žáků, na flétnu se učilo celkem 6 žáků, do výtvarného 
pravidelně chodilo 9 žáků, nápravě poruch čtení a psaní 
se věnovalo celkem 6 žáků. Dopravní výchova zaujímala 
dominantní místo, věnovali se jí všichni žáci školy 
včetně školní družiny.  K tomuto účelu bylo využíváno 
dopravní hřiště v mateřské školce. Některých akcí se 
zúčastnili i žáci z lounských škol. 

Prioritou pro školní rok 2010-2011 je důsledné 
dodržování aktualizovaného školního vzdělávacího 
programu pro obě školská zařízení. V maximální míře využívat daných a nově vytvořených 
podmínek školky a školy, vědomosti zprostředkovávat činnostními metodami práce, pozitivně 
ovlivňovat kulturu mluveného slova žáků formou dramatizace modelových situací během 
výuky a čtenářských chvilek. Projektovou výukou ověřovat praktické dovednosti žáků.  

První projektová výuka, která proběhla 30. 9. 2010 měla za úkol prověřit znalosti žáků z oblasti 
zdravé výživy a životního stylu. 

Žáci prvního ročníku předvedli své vědomosti na třídní schůzce v mateřské školce rodičům 
budoucích školáků z oblasti českého a anglického jazyka. Prezentovány byly především 
činnostní metody a formy práce. 

Podrobné informace budou opět zpřístupněny na školních webových stránkách 
www.zscitoliby.eu, které se právě aktualizují, včetně školní legislativy, fotodokumentace a 
krátkých hodnocení jednotlivých i společných akcí školky a školy. Dovolujeme si touto cestou 
pozvat širokou veřejnost na třetí ročník školní výstavy nazvanou „Barvy podzimu III“, která 
proběhne v závěru měsíce října a o které budete všichni informováni v podobě plakátů a 
hlášení místního rozhlasu. 

Mgr. Jana Vurbsová, ředitelka 
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SSbboorr  ddoobbrroovvoollnnýýcchh  hhaassiiččůů  CCííttoolliibbyy  
Sbor dobrovolných hasičů Cítoliby vyjížděl v roce 2009 celkem k 50 případům – 32 x požár, 9 
x dopravní nehoda, 2 x únik nebezpečných látek do ovzduší, 1 x záchrana zvířat z výšky, 4 x 
technická pomoc – odstranění nebezpečných stavů a 2 x planý poplach. 

Valná hromada SDH se konala 17. ledna 2009, členské schůze probíhaly každý měsíc 
v hasičské zbrojnici. Poslední týden v lednu se konalo již tradiční zimní soustředění členů 
sboru v Koutech nad Desnou v Jeseníkách. Ve spolupráci s Okresním sdružením hasičů Čech, 
Moravy a Slezska v Lounech se zástupci cítolibského sboru zúčastňují pravidelných měsíčních 
zasedání Rady mládeže a Výkonného výboru, čtvrtletně pak Organizačního výboru a Revizního 
výboru.  

Družstvo mužů se 21.6.2009 zúčastnilo okresní soutěže v požárním 
sportu v Líšťanech. V V. Ročníku Memoriálu Zdeňka Havla 
pořádaném 26.9.2009 soutěžilo v kategorii mužů celkem šest 
družstev, putovní pohár v letošním ročníku získal Jimlín, družstva 
našich mužů se umístila na 3. a 5. místě. V kategorii žen soutěžilo 
družstvo z Dobroměřic. Na závěr memoriálu předvedli mladí hasiči 
ukázku netradičního požárního útoku. Večer byl zakončen posezením s hudbou a občerstvením 

Členové sboru se aktivně podíleli na přípravě a zabezpečení Oslav Svatojakubské pouti, 
Maškarním pro děti, vypomáhali na řadě akcí pořádaných v našem regionu jako například na 
Závodech vozíčkářů v Lounech – Memoriálu Karla Václava Raise, Závodech vozíčkářů v  
Lounech – Paraplegici, Lounském letním vábení, Dětském dni v Nečichách a Dobroměřicích. 
V režii sboru byly již tradiční akce: Pálení čarodějnice 30.4.2009, Staročeské Máje 9.5.2009, 
které začaly nácvikem Besedy již v březnu. Vyvedeno bylo 58 svobodných děvčat, kapela 
zahrála nejstarší občance paní Martě Mucskové a nejmladšímu občánkovi Terezce Bartlové (1 
měsíc). Po sedmnácté hodině pod Májí u hasičské zbrojnice zatancovalo celkem 20 párů 
Staročeskou besedu, mezi nimi byly čtyři páry dětí z kroužku mladých hasičů a osm párů dětí 

z přípravky. Poprázdninového setkání při Kreslení zážitků z prázdnin 26.9.2009 se 
zúčastnilo celkem 84 dětí, které na silnici u hasičské zbrojnice kreslily křídami své zážitky 
z prázdnin a do hasičského archivu nakreslily svou představu o hasičích. Drakyjády se 
zúčastnilo 21 cítolibských dětí.  

Velmi aktivně pracuje kroužek Mladých hasičů, který trénuje každý pátek od 15.00 hodin pod 
vedením Víti Varmuži, Kateřiny Varmužové a Ivety Sainerové. 

Dne 15.11. 2009 proběhlo v hasičské zbrojnici v Cítolibech školení první pomoci se záchranáři 
ze Žatce pod vedením Slavomila Jurnečky, kterého se zúčastnilo 14 členů výjezdové jednotky. 
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A dne 28.11.2009 proběhla druhá část školení (praktická) ve výcvikovém prostoru v obci 
Přeskaky. Tohoto školení se zúčastnily jednotky SDH Cítoliby jako zdravotníci a SDH 
Postoloprty, SDH Touchovice, SDH Žiželice a SDH Podbořany, které zajišťovaly technickou 
pomoc a odsun raněných, dále kynologové se cvičenými psy pro vyhledávání osob ze sutin a 
také záchranáři ze Žatce, kteří opět pod vedením Slavomila Jurnečky vedli školení.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dne 30.4.2009 byla ve spolupráci s Městysem Cítoliby a HZS Žatec podána žádost o 
poskytnutí víceúčelové dotace na rok 2010 ve výši 2 miliony korun na zakoupení vozu CAS 20 
T815 4x4,2.  Část peněz má již sbor přislíben a schválen od města Louny a městyse Cítoliby. Po 
rozhodnutí Ministerstva vnitra obdržel Městys Cítoliby dne 10.11.2009 dopis že je SDH 
Cítoliby navržen na poskytnutí dotace vybraným obcím v rámci reprodukce požární techniky 
pro jednotky požární ochrany. Z tohoto důvodu se delegace sboru ve složení Pavel Havel, Vít 
Varmuža, Vladimír Oliva, Robin Bureš a starosta obce Petr Jindřich zúčastnili dne 20.11.2009 
prezentace THP Polička v obci Kaznějov. 17.12.2009 proběhla první konzultace na generálním 
ředitelství HZS ČR, kde byla vysvětlena realizace dotace. 

     

Dne 25.6.2009 podal starosta Městyse Cítoliby žádost o bezplatný převod vozu Lada Niva od 
Krajského ředitelství policie Západočeského kraje Plzeň. Žádosti bylo vyhověno a tak bude vůz 
po rekonstrukci zařazen jako RZA do majetku SDH Cítoliby. V roce 2009 bylo také pořízeno 
hydraulické vyprošťovací nářadí značky Holmatro – nástroj kombinovaný CT3150, agregát a 
hadice za cenu 100 tis. Kč, které bylo poprvé použito při dopravní nehodě v okrese Kladno, 
mezi obcí Hořešovičky a Panenský Týnec k vyproštění osob. 
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Na letošní valné hromadě, která se konala 8.1.2010 jsme nejen hodnotili rok předchozí, ale byl 
i volební. Členská základna ze svého středu zvolila tento výbor: Vladimír Oliva - starosta, 
Stanislav Roubal - náměstek starosty, Miroslav Šponiar – velitel, Robin Bureš - zástupce 
velitele, Josef Šebesta - strojník, Blanka Hejlíková - jednatel, Kateřina Varmužová -  hospodář, 
Vít Varmuža - vedoucí mládeže, Roman Wasserbauer - předseda kontrolní a revizní komise, 
Jan Havel - člen kontrolní a revizní komise, Jan Němec - člen kontrolní a revizní komise, 
Luboš Vokrouhlík - člen výboru, Pavel Havel - člen výboru, Stanislav Tomáš - člen výboru, 
Hana Němcová – kronikář, Vladimír Šebánek - referent materiálně technického zabezpečení. 

V sobotu 3. dubna 2010 se v prostoru před hasičskou 
zbrojnicí a v Cítolibské bažantnici konal branný závod O 
pohár starosty městyse Cítoliby pořádaný Sborem 
dobrovolných hasičů Cítoliby. Celkem 145 mladých hasičů 
soutěžilo ve třech kategoriích: starší žáci (1. místo Domoušice, 
2. místo Cítoliby, 3. místo Podbořany), mladší žáci (1. místo 
Domoušice, 2. místo Cítoliby, 3. místo Osek) a přípravka (1. 
místo Cítoliby, 2. Místo Osek, 3. místo Háj u Duchcova). Jako 
poslední mimosoutěžní hlídka se zúčastnila pětice dorostenek 
z Cítolib. Trasa závodu měřila bezmála 2,5 kilometru a na 

osmi stanovištích děti plnily tradiční i netradiční disciplíny požárního sportu a branné 
všestrannosti: střelba ze vzduchovky, zdravověda, hasicí přístroje a technické prostředky, 
topografie, shazování kuželek hadicí, překonání vodorovného lana, uzlování, slalom se 
žebříkem. Po skončení závodu si děti opékaly buřty, soutěžily v pojídání koláčů a na cítolibské 
návsi bylo opravdu rušno, čemuž přispělo i krásné jarní počasí. Rádi bychom touto cestou 
poděkovali nejen všem sponzorům, kteří nešetřili věcnými dary pro všechny účastníky závodu, 
ale též všem rodičům, přátelům hasičstva a organizátorům, kteří se významnou měrou podíleli 
na přípravě a na bezproblémovém průběhu závodů.  

Již tradičně jsme i letos pořádali Staročeské 
máje, Pálení čarodějnice, Kreslení zážitků 
z prázdnin i VI. ročník memoriálu Zdeňka 
Havla. V červenci jsme s dětmi z kroužku 
mladých hasičů vyrazili na letní soustředění na 
Kovářskou, kde se děti nejen připravovaly na 
zkoušky k získání odznaků odbornosti, ale také 
na kolech projely kopce v okolí, díky vysokým 
teplotám i vyzkoušely koupání v místním 
rybníce a byly se podívat v Leteckém muzeu 
v Kovářské. Největší událostí pro náš sbor bylo 
v letošním roce nepochybně získání nového 
cisternového automobilu Tatra o kterém si 
můžete přečíst na str. 14.  

Významným počinem letošního léta je i skutečnost, že se opět v hasičském sportu předvedly i 
naše ženy jako soutěžící a to dokonce ve dvou družstvech. A muži samozřejmě nezůstávali 
v ničem pozadu. Protože nadšení je zdá se velké – věříme, že příští sezóna bude úspěšná nejen 
pro hasičské děti, ale poháry ze soutěží budou vozit i ženy a muži. 

Od ledna do září 2010 jsme zasahovali již u 41 případů – 12x požár, 7x dopravní nehoda, 19x 
technický zásah, 2x planý poplach, 1x záloha na stanici. Podrobně se o našich výjezdech 
můžete dočíst na webových stránkách www.hasicicitoliby.estranky.cz. 

 



 25 

SSppoorrttoovvnníí  kklluubb  CCííttoolliibbyy  
Členská základna čítá 121 členů. Složení výboru zůstalo v roce 2009 v nezměněné podobě. 
Výbor se schází v sezoně pravidelně 1x týdně, mimo sezonu dle potřeby. Na jaře získal klub 
dotaci z Rozvojového programu sport Ústeckého kraje ve výši 30 tis. Kč. 
V zimě byli sportovci úspěšní v soutěži „O lounské pivo – Lounské sportovní volby“, kdy 
členové klubu obešli iniciativně s hlasovacími lístky celou obec a podařilo se jim v prvním kole 
postoupit a ve druhém získat příspěvek 100 tis. Kč. Soutěž vyhlásil pivovar Heineken – 
vlastník lounského pivovaru. Semifinálové kolo se konalo 
v listopadu 2009, a bylo do něj pivovarem nominováno 30 
regionálních sportovních klubů a zařízení, ze kterých mohli 
hlasující vybírat. Účastníci prvního kola voleb měli možnost také 
navrhnout vlastního favorita, a tak se v semifinále nakonec utkalo 
celkem 53 klubů a sportovních zařízení. Do finálového kola 
postoupilo osm nejúspěšnějších klubů, z nichž vzešli 4 vítězové. 
Hlasování probíhalo pokaždé v celém okrese Louny, hlasovací 
lístky byly distribuovány do všech poštovních schránek a také byly 
zveřejněny v tisku – v Lounském Pressu a v žatecké a lounské 
mutaci Deníku. Vyplněné volební lístky mohli účastníci splňující 
podmínky účasti v soutěži (věk nad 18 let) odevzdat v některé ze 73 restaurací nabízejících 
lounské pivo. Volební lístky sloužily v obou kolech také jako poukázka na jedno točené pivo 
zdarma. Vzhledem k tomu, že SK Cítoliby nebyl v semifinálovém kole uveden na hlasovacím 
lístku a postoupil pouze na základě doporučení fanoušků, je vítězství velkým úspěchem. 
Dále klub získal peníze od ČSTV na opravy a údržbu, za něž kompletně zrekonstruoval sprchy. 
Byla vyrobena nová vstupní vrata a vysázeno 50 tují při vstupu do areálu, postaveny 2 stožáry 
veřejného osvětlení, vyměněna krytina střechy nad kabinou A, zhotovena fasáda na přední 
straně kabin včetně znaku SK. Též se zapískovala obě hřiště. 
„A“ mužstvo skončilo ve své skupině OP na 4 místě. Nejlepším střelcem byl Patrik Zomer, 
který skončil třetí v okrese. K dalším dobrým hráčům se řadili hráči Vaic, Majer, Nejedlý a 
Škuthán. „B“ mužstvo skončilo na 8. a Dorost na 11. místě ze 14 mužstev, což znamená sestup 
do okresních soutěží. Nejlepším výsledkem se mohlo pochlubit družstvo žáků, které vyhrálo 
titul „Okresní přeborník a tím postup do kraje, který se, bohužel, pro nedostatek hráčů nemohl 
uskutečnit. Velkou radostí je pro klub „Přípravka“ a aktivní přístup rodičů malých fotbalistů, 
kteří v hojném počtu doprovázejí své ratolesti na utkání. Předseda klubu S. Bláha se zúčastnil 
aktivu OFS v Libočanech spojeném s rozlosováním, na kterém byl SK Cítoliby dáván za příklad 

v práci s mládeží. Slova chvály patří především trenérům 
Hronkovým, Vaicovi, Janouškovi, Jochovi a Štajncovi, kteří vlastní 
trenérskou licenci. 
Sportovci uspořádali v Sokolovně čtyři zábavy, včetně Silvestrovské, 
v červnu Dětský den a v srpnu tradiční Memoriál V. Karbana (žáci) a 
turnaj O pohár starosty obce (dorost). 

S výhrou Kč 100 000,-- to nebylo zas tak jednoduché. V únoru 
se zástupci SK a Heinekenu sešli, aby za cenu Kč 100 000,- 
podepsali smlouvu o sponzorství, s určitými podmínkami ze 
strany Heinekenu. Klub musel nejdříve zafinancovat ze svých 
prostředků akci, která musela být účelově dohodnuta – tou byla 
rekonstrukce části střechy objektu sokolovny. Heineken si 
současně podmínil výhru za propagaci výrobků Piva Louny a 
s tím spojenou povinnost každé tři měsíce odevzdávat hlášení o 
plnění sponzoringu. ALE DÍKYBOHU ZA NĚ!!!  
Při porušení smluvních podmínek nebo povinnosti odevzdat hlášení o sponzoringu nám jako 
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klubu bude ze strany Heinekenu účtována pokuta ve výši Kč 40 000,-- za každé smluvní 
porušení. 
Sezóna 2009-10 byla nejúspěšnější pro mladší družstvo dorostenců pod vedením p. 
Brindlerové a p. Zd. Vaice. Ti dokázali zvítězit v okresním přeboru a postoupit do 1.B třídy, 
kterou řídí krajský fotbalový svaz. V kraji si letos zatím vedou skvěle. V kategorii dospělých 
mužstvo „A“ v okresním přeboru skončilo na 9. místě a mužstvo „B“ na místě 8. Starší žáci 
obsadili ve sloučeném okresním přeboru s okresem Chomutov 9. místo a starší přípravka 8. 
místo. 

V průběhu jara nás překvapil obrovský zájem rodičů a malých 
fotbalistů. Počet dětí v přípravce se mnohonásobně navýšil. 
S ohledem na úpravu pravidel fotbalu starších přípravek, kde 
nám ČMFS snížil počet hráčů při zápase z 8 na 6 a po dohodě 
s rodiči (mezi nimiž jsme našli dobrovolné trenéry Jana Šímu 
a Marcelu Seifertovou) jsme přihlásili další mládežnickou 
kategorii – mladší přípravku, která od září reprezentuje 
Cítoliby každý víkend v turnajovém klání. Začátkem prázdnin 
se 5 našich mladých brankářů zúčastnilo týdenního 
soustředění ve Mšeně u Mělníka. Toto soustředění bylo 

financováno sponzorsky. I touto cestou děkujeme všem, kteří se podíleli. Myslíme si, že bylo 
velkým přínosem. V červnu náš klub vyslal 4 mladé hráče na trenérské zkoušky a ti se od září 
aktivně zapojili do trenérské činnosti a věnují se těm nejmenším. 
Oddíl stolního tenisu měl v roce 2009 (sezóna 2008 – 2009) čtyři družstva - oddíl A pod 
vedením Miroslava Bartla, oddíl B, který vedl Martin Knor, oddíl C s vedoucím Jaromírem 
Makariusem a oddíl D pod vedením Svatopluka Bláhy. 
Členská základna čítá 22 členů nejenom z Cítolib, ale i 
Ročova, Loun a Pochválova. Družstvo A v letošní sezoně 
skončilo na devátém místě v Okresním přeboru 1 (5 výher, 
4 remízy a 13 proher). Družstvo B vyhrálo Okresní přebor 2 
a postupuje do OP 1 (z 24 utkání 23 výher a 1 prohra). 
Družstvo C obsadilo v OP 2 šesté a družstvo D 11. místo. 
Nejlepším hráčem z Cítolib v Žebříčku úspěšnosti hráčů 
okresu Louny je s 29. místem Miroslav Bartl, Martin Knor obsadil 37. a Václav Holý (Ln) 45. 
místo. 

NNaaddaaččnníí  ffoonndd  KK..  BB..  KKooppřřiivvyy  
Nadační fond se aktivně podílel i v  roce 2009 na kulturním dění v obci. První akcí byla 
spolupráce s vedením Severočeské filharmonie Teplice na uspořádání koncertu v kostele sv. 
Jakuba Většího v Cítolibech, který se uskutečnil 20.6.2009 a byl součástí 45. Ročníku 
hudebního festivalu Ludwiga van Beethovena 2009. 
Organizační výbor festivalu vedle sedmi severočeských 
měst – Teplic, Děčína, Oseku, Chomutova, Klášterce 
nad Ohří, Litoměřic a Velkého Března – vybral Cítoliby, 
místo s významnou hudební historií. 
V Cítolibech se v rámci festivalu uskutečnil koncert 
s názvem Verner Collegium. Šest hudebníků (dvoje 
housle, viola, kontrabas, fagot a hoboj) s příjmením 
Verner, jejichž předkové pocházejí ze sousedních 
Líšťan, doprovázelo sopranistku paní Ludmilu 
Vernerovou, sólistku Státní opery Praha. Koncertu se 
zúčastnilo 70 posluchačů. 
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Dne 19.10.2009 zajistil nadační fond průvodce po cítolibských památkách pro Společnost 
Václava Františka Červeného z Dubče u Prahy. Účastníci zájezdu shlédli v Cítolibech Sloup 
Nejsvětější Trojice a Panny Marie před zámkem, Sloup nejsvětější Trojice u rybníka na 
náměstí, sochy M. B. Brauna Víry a Chronose a na závěr se seznámili s památkami v kostele sv. 
Jakuba Většího – obraz Kázání sv. Jakuba Většího, oltář z dílny M. B. Brauna se Světlonoši. 
Pro 35 účastníků zájezdu byl rovněž podán stručný výklad o historii a zasvěcení kostela a 
působení hudebních skladatelů v 18. století. 
Dne 27.11.2009 byl v kostele sv. Jakuba uspořádán koncert s názvem „K poctě sv. Mikuláše“. 
Herec pražských divadel, scénárista a režisér Vladimír Matějček připravil a přednesl legendu o 
životě tohoto světce. Jednotlivé části textu byly proskládány varhanními skladbami barokních 
mistrů v podání regenschoriho strahovských premonstrátů Vladimíra Roubala. Při poslední 
skladbě prošel prostorem kostela sv. Mikuláš doprovázený šesti anděly. Odcházející posluchači 
byli při východu z kostela obdarováni malými dárky. Bylo to krásné vyvrcholení neobvyklé 
akce, které se zúčastnilo 80 posluchačů. Na závěr nutno podotknout, že s posledními tóny 
koncertu spadl pořadatelům pořádný kámen ze srdce. Pan Matějček totiž onemocněl chřipkou 
a ráno v den koncertu oznámil telefonicky, že bude muset své vystoupení zrušit. Po hledání 
různých variant, jak vzniklou situaci řešit a zoufalé nabídce předsedy Nadačního fondu pana 
Bárty, že legendu alespoň přečte, sebral umělec své poslední síly a do Cítolib přijel. 
  

    
 
Romská poradkyně ve spolupráci s městysem Cítoliby uspořádali v Dělnickém domě 3.12.2009 
pro romské děti Mikulášskou nadílku, na které zástupce Nadačního fondu p. Bárta seznámil 
děti a jejich rodiče s legendou o sv. Mikuláši, sv. Barboře a vzniku Vánočních svátků. 
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  MMííssttnníí  kknniihhoovvnnaa  
Místní knihovna pod vedením Růženy Horákové má otevřeno každý čtvrtek od 15.00 do 18.00 
hodin. Navštěvují ji především děti z romské komunity, které zde s knihovnicí plní různé 
soutěže, malují si a čtou. Knihovna je také místem setkání lidí důchodového věku, kteří si 
vyměňují dojmy z přečtených knížek. Registrovaných čtenářů je 52 z toho dětí do 15 let 25. 
Knihovna evidovala v roce 2009 celkem 891 návštěv, při kterých bylo vypůjčeno 2008 knih a 
časopisů – z toho naučná literatura pro dospělé 409 x, krásná literatura pro dospělé 631 x, 
naučná literatura pro děti 315 x, krásná literatura pro děti 270 x a časopisy 383 x. V roce 2009 
zakoupil Úřad městyse do knihovny 16 knih (8 naučných a 8 beletrie) za 9.746,- Kč a předplatil 
6 titulů časopisů za 5.071,- Kč (Sluníčko, Mateřídouška, ABC, Čtyřlístek, Vlasta a Květy). 
  

     
 

SSvvaazz  ttěělleessnněě  ppoossttiižžeennýýcchh  vv  ČČRR,,  oo..ss..  
Posláním Svazu tělesně postižených je vytváření optimálních podmínek pro rozvoj osobnosti tělesně 
postiženého občana, jeho rovnoprávného zařazení do zdravé společnosti, možnost realizovat svá 
občanská práva a podílet se na tvorbě společenských hodnot. Cílem okresní organizace Svazu tělesně 
postižených je poskytovat dostupné služby všem tělesně postiženým občanům. 
Činnost je zaměřena na sociální poradenství, půjčovnu kompenzačních a rehabilitačních pomůcek, 
přednáškovou činnost, školení dobrovolníků, rehabilitační plavání a cvičení, rekondiční pobyty. 
Poslední roky se zvyšuje zájem o sociálně-aktivizační služby pro tělesně postižené (vede speciální 
pedagog Mgr. Eva Dinebírová každou středu odpoledne ) -  ruční práce, kurzy keramiky, batikování, 
počítače, jazykové kurzy. 
Okresní organizace Louny, Rakovnická 2502, 440 01 Louny (areál Domova pro seniory, vstup do 
prostor je BEZBARIÉROVÝ, parkování v objektu zajištěno) - pracovní doba: PO a ST 8 - 17.hod., ÚT a 
ČT 8 - 12.hod. ÚT- pobočka Podbořany. PÁ - pobočka Postoloprty. Půjčovna pomůcek dle dohody.  
Telefon: Louny v pracovní době 415 654 308, nonstop 732 184 297 (platí i pro pobočku Postoloprty), 
Pobočka Podbořany 415 237 567, p. Hachová 724 812 455. Personál: Zdeňka Mocňáková - předsedkyně 
organizace, Mgr. Eva Dinebírová - speciální pedagog, Marie Vachová, DiS. - sociální pracovnice a Jan 
Zenáhlík - řidič 
PŮJČOVNA KOMPENZAČNÍCH POMŮCEK: k půjčení jsou mech. vozíky, polohovací postele, 
chodítka, sedačky do vany, biolampy … 

Od prosince roku 2008 je v provozu nová služba - SENIOR TAXI, která nabízí zajištění dopravy 
seniorům, osobám se zdravotním postižením, rodičům zdravotně postižených dětí k lékaři, na úřady, na 
nákupy, do lázní, apod. dle poptávky a potřeb klienta. Cena je 50,- Kč za 0 - 5 kilometrů (paušál), od 5 
kilometrů účtujeme 6,- Kč/km. Čekací doba se NEÚČTUJE! Objednávky p. Zenáhlík na tel.: 
739 464 541, v pracovní dny také 415 654 308 nebo 732 184 297. 
Veškeré podrobnosti, zajímavosti a aktuality najdete na http://www.svaztelesnepostizenych-
louny.ic.cz/ Navštívit nás můžete osobně v prostorách Svazu. Telefonicky jsme k dispozici na tel. čísle: 
732 184 297, v pracovní době 415 654 308. E-mail.: mocnakova.z@centrum.cz.  
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DDuubbeeččttíí  vv  CCííttoolliibbeecchh  
Na začátku je nutné představit naší Dubeč, prastarou obec na východním okraji Prahy (první 
písemná zmínka k roku 1088). Dnes je samostatnou městskou částí hlavního města se stále 
krásným okolím a bohatým společenským životem. U nás jsou dosud bály, 
slaví se Masopust a každoročně se pořádají kulturní a společenské podzimy. 
Každý rok, zpravidla v říjnu vyrážíme na dnes již tradiční podzimní zájezd. 
Byli jsme v Rožmitálu za J. J. Rybou, v Posázaví za Josefem Ladou a leckde 
jinde. Letos padla volba na Slánsko a Lounsko. Tady musím odbočit na zcela 
osobní rovinu.  
S Cítoliby jsem se sešel poprvé v roce 1968. Tenkrát byl vydán první deskový komplet hudby 
cítolibských mistrů. Byl jsem nadšen! Svezl jsem se autobusem do Krušovic a šel pěšky (mladý 
kluk!) tři dny po území Džbánu – čtvrtý den ráno jsem dorazil do Cítolib a navštívil pana 
Zdeňka Šestáka, který tu muzikantkou krásu pro nás posluchače vzkřísil z prachu archivů. Byl 
doma a já mu moc poděkoval a zbaštil mísu míchaných vajíček, které mě připravila maminka 
Šestáková. Pan profesor Šesták je pro mne vzorem cílevědomosti, a pokud bude číst tento 
článek, mnohokrát jej zdravím! Cítoliby se tím navždycky zapsaly do mého srdce. Byl jsem zde 
v různých souvislostech ještě několikrát. Měl jsem velkou radost z pěveckého sboru, který 
vznikl v roce 1969. Fandil jsem vám, když jste získali samostatnost a znak městečka. Bolestně 

jsem vnímal zboření renesančního pivovaru na 
návsi, který tam dodnes chybí a bude chybět navždy. 
Ale zpátky do současnosti. Do roku 2009 a k 
našemu zájezdu. Po týdnu strašného počasí jsme 
vyrazili téměř za sluníčka v pondělí 19. Října. 
V Třebízi jsme obdivovali skansen a v místní palírně 
jsme hruškovicí zaháněli prasečí chřipku. 
V Kloboukách jsme se nabili energií u tajemného 
menhiru a v Peruci se kochali u Oldřichova dubu. 
Pak Panenský Týnec s nikdy nedostavěným 
chrámem a zámek Nový Hrad. Celou výpravu 
zachvátil obdiv nad rozsahem rekonstrukce i nad 
zapáleným výkladem kastelána pana Pilaře. A v 16. 
hodin konečně Cítoliby. Uvítal nás regionální 
historik (on se na mne bude zlobit pro tento titul) 
pan Bárta. Více než hodinu jsme poslouchali jeho 
zanícený výklad a těšili se pohledem na barokní 
skvosty vaší obce. I v kostele jsme byli díky ochotě 
paní kostelnice Nejedlé. Jakoby tam dosud zněla 
hudba Kopřivů a Jakuba Lokaje. Znám naše 
Dubečáky. Dali by najevo, kdyby se setkali s něčím 
povrchním, pozlátkovým. Tentokrát zářilo zaujetí 

z tváří všech. Posezení v hospodě Na rychtě při harmonice a dobrém jídle za přítomnosti pana 
starosty Jindřicha bylo milým završením tohoto mimořádného dne. Jsem přesvědčen, že 
Cítoliby uvízly v srdíčku mnohého z účastníků zájezdu a budou se do té vaší barokní krásy rádi 
vracet. Já určitě! 

Josef Moravec 
kronikář a předseda Společnosti V. F. Červeného v Dubči 
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DDiivvaaddeellnníí  ssccéénnaa  vv  „„DDěěllňňáákkuu““  
Reakce čtenářů Cítolibského zpravodaje na moje kapitoly „Nových pověstí Cítolibských“ 
uveřejňované díky Úřadu městyse, jsou různé. Uvedu tři, které jsem zaregistroval při svém 
setkání, respektive při svém putování po městysi. Například jedna dáma (mj. moje spolužačka) 
se naoko divila, jak si mohu tohle všechno pamatovat. Při dalším setkání jeden pán – de facto 
kolega, celoživotní železničář, mi vyčetl: „Tebe nikdo jinej neučil, než Bartoš? Že vo jiným 
učiteli nepíšeš?“. Další a neopomenutelná reakce na moje pověsti je od bývalého nejrychlejšího 
křídelního útočníka cítolibského fotbalu, při setkání na Oslavě 120. let Základní školy: „Snad 
zase něco napíšeš do zpravodaje.“. Zkrátka jsem spokojený, že občané Cítolib moje slátaniny 
čtou. Zkrátka, něco mě irituje, abych zase jednu kapitolu Nových pověstí napsal. Že si to 
pamatuji – až po těžkém úrazu – může si nejmenovaná dáma ověřit. A že mě neučil jenom pan 
učitel Bartoš, to si pamatuji absolutně přesně. 

Na dobu, kdy byla funkční a dokonale využívaná divadelní scéna v Dělnickém domě, na tuto 
dobu si pamatuji. S nadšením a s láskou. V době, kdy ještě nebyla televize, obyvatelé žili 
kulturně především díky své iniciativě, snaze a péči. Dědeček pana starosty – pan Miroslav 
Jindřich založil v našem městysi ochotnický soubor Vesna, díky jemuž dost velká většina 
obyvatel divadelní představení navštěvovala, ale mnozí byli i aktivní herci. Pamatuji si na 
bratry Koptovy a jejich rodiny, paní Fučíkovou, pana Tajtla, pana Gerryho Procházku, Karlu 
Cábovou, nejmenovaní mi odpustí, paměť je v mém věku omezená. Nezapomenutelné činy 
pana režizéra Jindřicha byla i skutečnost, že na hostování pozval i špičkové herce z Národního 
divadla v Praze. V „Jedenáctém přikázání“ hostoval nezapomenutelný Theodor Pištěk! Po 
odchodu na věčnost převzal režii a stal se vůdčí osobností Vesny MUDr. Vincenc Veselý, pod 
jehož vedením se uskutečnila NEZAPOMENUTELNÁ „Paní Marjánka – matka pluku“ od J. K. 
Tyla v titulní roli paní Fučíková, Gerry Procházka a sám MUDr. Veselý vystoupil v roli slepého 
otce – houslisty. Na zpěv sboru „Polnice jásá, jaká je to krása, jaká to krása, jasný je den!“ 
v podání cítolibských ochotníků by bylo hřích zapomenout. Jó, kdeže pamětihodná 
představení Vesny jsou? 

Dokonce jsem na scéně „Dělňáku“ vystupoval i já. A to dokonce v titulní roli. Ve třetí třídě nás 
učil pan řídící učitel Karel David, který měl velkou zásluhu o kulturní život v Cítolibech. Založil 
a vedl pěvecký sbor, svoji aktivitu projevoval zejména v hudbě. V jeho podání klavírní koncerty 
měly profesionální úroveň. Ve školním roce 1947-1948 z nás – jeho žáků – inscenoval pohádku 
Král dlouhán a čaroděj Dobroděj. Do role krále Dlouhána nominoval MĚ a do role čaroděje 
Dobroděje Josefa Mockera. Kuriozitou dramatizace bylo to, že mne jako krále Dlouhána musel 
při představení „někdo“ nosit. Při odpoledním představení mne nosil farář Církve 
československé – pan Ladislav Kozel, při večerním představení farář Církve římskokatolické – 
pan Jaroslav Holoubek. Nelze se nezmínit o tom, že maskérem Vesny, tedy i našeho 
představení byl cítolibský holič a kadeřník pan František Rybka a pochopitelně také by bylo 
hříšné se nezmínit, že z důvodu úspory se maskování mezi odpoledním a večerním 
představením neumývalo a neodstraňovalo. Proto jsem zaregistroval, jak namaskovaní 
dvořané chodí po městysi strašit – Fr. Novotný, V. Kopta aj.. 

Na závěr anketní otázka pro čtenáře: Byli byste pro obnovu scény „Dělňáku“? Já ano. Měl jsem 
tu čest vidět nejen Vesnu, ale i Waldemara Matušku, Karla Štědrého, Evu Pilarovou, Karla 
Vlacha, Yvettu Simonovou a Milana Chladila. Mj. při představení Waldy, Karla a Evy z galerie 
zazněl požadavek: „Já chci Mám malý stan!“ a Karel Štědrý odpověděl: „Tak si ho kup!“. 

Ing. Karel Šedivý 
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KKuullttuurraa  vv  oobbccii  
Oslavy 130. výročí povýšení Cítolib na městys a Svatojakubská pouť  24.-26.7.2009 
Turnaj dorostu – Memoriál Václava Karbana ve fotbale            15.8.2009 
Turnaj dětí O pohár starosty obce ve fotbale             16.8.2009 
Zájezd na Zahradu Čech do Litoměřic              22.9.2009 
V. ročník memoriálu Zdeňka Havla v požárním sportu a Kreslení zážitků         26.9.2009 
Podzimní taneček v Sokolovně – Duo Ametyst (SK Cítoliby)         17.10.2009 
Taneční zábava v Dělnickém domě – Petra Šteflů  (manželé Postlovi)         6.11.2009 
Posezení s filmovými písničkami – Divadlo ve tři (Městys Cítoliby)          7.11.2009 
Zájezd do Národního divadla v Praze na představení Sluha dvou pánů       23.11.2009 
Rozsvěcení vánočního stromu a koncert K poctě sv. Mikuláše        27.11.2009 
Mikulášská nadílka pořádaná romskou asistentkou            3.12.2009 
Zájezd do Mosteckého divadla na představení Madony bez kalhotek            9.2.2010 
Taneční zábava v restauraci Dělnický dům – Petra Šteflů           20.2.2010 
Dětský karneval v Sokolovně                27.2.2010 
3. Reprezentační ples Mikroregionu Lounské Podlesí v Líšťanech            27.3.2010 
Zájezd do Mosteckého divadla na představení Mamzelle Nitouche             1.4.2010 
Branný dětský závod SDH – O pohár starosty městyse              3.4.2010 
Vítání občánků                  17.4.2010 
Pálení čarodějnice                 30.4.2010 
Staročeské máje                    8.5.2010 
NF K. B. Kopřivy – koncert Pěveckého sdružení severočeských učitelů Most         21.5.2010 
1. Cítolibský sraz „Automotoveteránů“       28.-30.5.2010 
Dětský den                   29.5.2010 
Taneční zábava SK Cítoliby – Noc dospělých – Exploze            29.5.2010 
Zájezd na zámek Loučeň, do ZOO Chleby a historické vesnice Botanicus          19.6.2010 
Zájezd do Mosteckého divadla na představení Do naha!            21.6.2010 
NF K. B. Kopřivy – procházka po cítolibských památkách s výkladem          27.6.2010 
Cítolibská svatojakubská pouť         23.-25.7.2010 
Fotbalový turnaj o pohár starosty městyse a memoriál Václava Karbana              14.-15.8.2010 
VI. ročník Memoriálu Zdeňka Havla v požárním sportu a kreslení zážitků                  28.8.2010              
Slavnostní převzetí nového vozidla CAS              28.8.2010 
Zájezd do Litoměřic na Zahradu Čech               23.9.2010 

KK  zzaakkoouuppeenníí  nnaa  úúřřaadduu  mměěssttyyssee  
Pohlednice Cítolib á 3 Kč - staré / á 5 Kč – nové / á 10 Kč - velké 
Publikace CÍTOLIBY od Bohumíra Roedla á 180 Kč 
Publikace Musica Antiqua Citolibensis od PhDr. Zdeňka Šestáka á 270,- Kč 
Komplet 4 CD hudby cítolibských mistrů á 499 Kč 
Turistická známka č. 1365 Cítoliby á 30 Kč, Turistická karta á 25,- Kč 
Letecké snímky městyse á 200,- Kč a 250,- Kč 
Kalendář Mikroregion Lounské podlesí na rok 2011 (týdenní) á 80,- Kč  

SSbbíírrkkaa  pprroo  ppssíí  úúttuulleekk  vv  JJiimmllíínněě  
Vzhledem k blížící se zimě pořádá kancelář úřadu městyse sbírku starých ručníků, obyčejných 
dek (i poškozených) pro využití na pelíšky psů odložených v útulku. Pokud chcete útulek 
podarovat, uvítají i vodítka a obojky. Vše je možno zanechat v úřadovně městyse. Děkujeme 
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UUžžiitteeččnnéé  iinnffoorrmmaaccee  
ÚŘAD MĚSTYSE v Cítolibech, Zeměšská ul. 219, 439 02  Cítoliby 

telefonní kontakt: 
kancelář ÚM – E. Parkmanová, (B. Hejlíková – tč.MD), E. 
Horáčková 

415 691 134 

 starosta P. Jindřich, místostarosta Ing. P. Kučera 415 653 455 
 fax 415 653 457 
 pracovnice pro romské záležitosti K. Skopcová 605 938 660 
e-mailová adresa: urad@obec-citoliby.cz; podatelna@obec-citoliby.cz 
internetové stránky: www.obec-citoliby.cz 
úřední hodiny: pondělí a středa 07:30 – 12:00; 13:00 – 17:00 hodin 
Na Úřadě městyse funguje oddělení ztrát a nálezů – informace v kanceláři. 
MÍSTNÍ KNIHOVNA v Cítolibech, Zeměšská ul. 219, 439 02  Cítoliby 
e-mailová adresa: knihovna@obec-citoliby.cz   
otevírací doba: čtvrtek 15:00 – 18:00 hodin 
internet pro veřejnost: pondělí a středa 13:00 – 17:00 hodin 
ZÁKLADNÍ ŠKOLA A MATEŘSKÁ ŠKOLA v Cítolibech 
Tyršovo nám. 56, 439 02  Cítoliby 
telefonní kontakt: Mgr. Jana Vurbsová, ředitelka 415 691 259 
e-mailová adresa: vurbsovajana@seznam.cz  

Ke Hřišti 349, 439 02  Cítoliby 
telefonní kontakt: Iva Fixová, vedoucí školní jídelny 415 691 120 

ZDRAVOTNÍ STŘEDISKO v Cítolibech, Ke Hřišti 349, 439 02  Cítoliby 
telefonní kontakt: MUDr. Anna Weberová 415 691 139 
ordinační doba: pondělí, středa 13:00 – 15:00 hodin 

ČESKÁ POŠTA v Cítolibech, Zeměšská 219, 439 02  Cítoliby 
telefonní kontakt: Šárka Adamíková, vedoucí pošty 415 691 135 
otevírací doba: pondělí – pátek 08:00 – 11:15; 14:00 – 16:45 hodin 

OHLAŠOVNY POŽÁRU v Cítolibech 
Havel Pavel 415 691 053 
Šponiar Miroslav 728 477 034 
ÚM Cítoliby 415 691 134 
SBĚRNÝ DVŮR: 
v prostoru za ocelokolnou: středa 17:00 – 18:00 hodin pouze zelený odpad a barevné pytle na tříděný 

odpad  neděle 15:00 – 17:00 hodin 

Louny, Poděbradova 2384 po – ne 08:00 – 18:00 hodin 
200 kg objemného odpadu ročně na osobu, 4 
ks pneu ročně na osobu, tříděný odpad, 
zelený odpad, nebezpečný odpad 

SLUŽBY ÚM a POPLATKY: 
Poplatek za odvoz odpadu ze sběrných nádob (vašich popelnic) určuje oprávněná osoba LIKOR CZ s.r.o., a řídí se 
platným ceníkem a smlouvou uzavřenou s městysem Cítoliby dle platné vyhlášky. 

ÚM dále poskytuje tyto služby za poplatky:    

sekání křovinořezem  200 Kč / hod  

práce malotraktorem bez přívěsu / s přívěsem  200 Kč / hod  

práce s použitím výsuvného žebříku  300 Kč / den  

práce drtiče zeleného odpadu  100 Kč / hod  

dopravné Multicar      14 Kč / km  

naložení 1 t materiálu   150 Kč / t    

hlášení v místním rozhlase     30 Kč / hlášení  

pronájem předsálí Dělnického domu   150 Kč / hod nebo 700,- Kč / den  

zapůjčení setu stolu a 2 lavic   100 Kč / set / den  

 

Cítolibský zpravodaj 1/2010, roč. 15. Vydává Úřad městyse Cítoliby, neprodejné.  Redakce Blanka Hejlíková, Věra Pokorná. 
Tisk AKORD Chomutov. 


